**ВІЙСЬКОВА ЧАСТИНА 1489**

|  |  |
| --- | --- |
|  | ЗАТВЕРДЖЕНО |
|  | РІШЕННЯМ УПОВНОВАЖЕНОЇ ОСОБИ | |
|  | ПРОТОКОЛ № 21/3-1-0-0 ВІД 25.05.2023 | |
|  |  | |

## 

## Тендерна документація

**ЩОДО ПРОВЕДЕННЯ**

**ВІДКРИТИХ ТОРГІВ (з особливостями)**

**ЗА ПРЕДМЕТОМ ЗАКУПІВЛІ**

Лікарські засоби

код ДК 021-2015: 33600000-6 – Фармацевтична продукція

м. ОДЕСА –2023

**ЗМІСТ**

|  |  |
| --- | --- |
| **Розділ І.** | **Загальні положення** |
| 1. | Терміни, які вживаються в тендерній документації |
| 2. | Інформація про замовника торгів |
| 3. | Процедура закупівлі |
| 4. | Інформація про предмет закупівлі |
| 5. | Недискримінація учасників |
| 6. | Інформація про валюту, у якій повинно бути розраховано та зазначено ціну тендерної пропозиції |
| 7. | Інформація про мову (мови), якою (якими) повинно бути складено тендерні пропозиції |
| **Розділ ІІ.** | **Порядок унесення змін та надання роз'яснень до тендерної документації** |
| 1. | Процедура надання роз'яснень щодо тендерної документації |
| 2. | Унесення змін до тендерної документації |
| **Розділ ІІІ.** | **Інструкція з підготовки тендерної пропозиції** |
| 1. | Зміст і спосіб подання тендерної пропозиції |
| 2. | Забезпечення тендерної пропозиції |
| 3. | Умови повернення чи неповернення забезпечення тендерної пропозиції |
| 4. | Строк, протягом якого тендерні пропозиції є дійсними |
| 5. | Кваліфікаційні критерії до учасників та вимоги, згідно з пунктом 28 та пунктом 44 Особливостей |
| 6. | Інформація про необхідні технічні, якісні та кількісні характеристики предмета закупівлі, у тому числі відповідна технічна специфікація (у разі потреби - плани, креслення, малюнки чи опис предмета закупівлі) |
| 7. | Інформація про маркування, протоколи випробувань або сертифікати, що підтверджують відповідність предмета закупівлі встановленим замовником вимогам (у разі потреби) |
| 8. | Інформація про субпідрядника/співвиконавця (у випадку закупівлі робіт чи послуг) |
| 9. | Унесення змін або відкликання тендерної пропозиції учасником |
| **Розділ IV.** | **Подання та розкриття тендерної пропозиції** |
| 1. | Кінцевий строк подання тендерної пропозиції |
| 2. | Дата та час розкриття тендерної пропозиції |
| **Розділ V.** | **Оцінка тендерної пропозиції** |
| 1. | Перелік критеріїв та методика оцінки тендерної пропозиції із зазначенням питомої ваги критерію |
| 2. | Інша інформація |
| 3. | Відхилення тендерних пропозицій |
| **Розділ VI.** | **Результати торгів та укладання договору про закупівлю** |
| 1. | Відміна замовником торгів чи визнання їх такими, що не відбулися |
| 2. | Строк укладання договору |
| 3. | Проєкт договору про закупівлю |
| 4. | Дії замовника при відмові переможця торгів підписати договір про закупівлю |
| 5. | Забезпечення виконання договору про закупівлю |
| Додаток 1 | Перелік документів, які вимагаються для підтвердження відповідності пропозиції учасника кваліфікаційним та іншим вимогам замовника |
| Додаток 2 | Інформація про необхідні технічні, якісні та кількісні характеристики предмета закупівлі |
| Додаток 3 | Проєкт договору про закупівлю |
| Додаток 4 | Форма листа-згоди на обробку персональних даних учасника |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| № | **Розділ І. Загальні положення** | |
| 1 | 2 | 3 |
| **1** | **Терміни, які вживаються в тендерній документації** | Тендерну документацію розроблено відповідно до вимог Закону України «Про публічні закупівлі» (далі — Закон) та Особливостей здійснення публічних закупівель товарів, робіт і послуг для замовників, передбачених Законом України «Про публічні закупівлі», на період дії правового режиму воєнного стану в Україні та протягом 90 днів з дня його припинення або скасування, затверджених постановою Кабміну від 12.10.2022 № 1178 (далі — Особливості).  Терміни, які використовуються в цій документації, вживаються у значенні, наведеному в Законі та Особливостях. |
| **2** | **Інформація про замовника торгів** |  |
| 2.1 | повне найменування | Військова частина 1489 – далі Замовник |
| 2.2 | місцезнаходження | Гагарінське плато, 1, м. Одеса, 65009 |
| 2.3 | посадова особа замовника, уповноважена здійснювати зв'язок з учасниками | Контактні особи:  Уповноважена особа Богуцький Олексій Анатолійович, 0487854232, arkadiya\_dpsu@ukr.net |
| **3** | **Процедура закупівлі** | Відкриті торги з особливостями |
| **4** | **Інформація про предмет закупівлі** |  |
| 4.1 | назва предмета закупівлі | лікарські засоби |
| 4.2 | опис окремої частини (частин) предмета закупівлі (лота), щодо якої можуть бути подані тендерні пропозиції | Поділ на окремі частини закупівлі не передбачений.  Тендерна пропозиція подається стосовно предмету закупівлі в цілому |
| 4.3 | місце, кількість, обсяг поставки товарів (надання послуг, виконання робіт) | Обсяг поставки: відповідно до умов договору  Місце поставки: м. Одеса, 65009 |
| 4.4 | строк поставки товарів (надання послуг, виконання робіт) | Строк поставки товару: **до 30 червня 2023 року** |
| 4.5 | умови оплати | оплата по факту поставки протягом 7 банківських днів з дати поставки Товару |
| 4.6 | очікувана вартість предмета закупівлі | 394 740,60 з ПДВ |
| **5** | **Недискримінація учасників** | 5.1.Учасники (резиденти та нерезиденти) всіх форм власності та організаційно-правових форм беруть участь у процедурах закупівель на рівних умовах.  Замовник забезпечує вільний доступ усіх учасників до інформації про закупівлю, передбаченої цим Законом. |
| **6** | **Інформація про валюту, у якій повинно бути розраховано та зазначено ціну тендерної пропозиції** | 6.1.Валютою тендерної пропозиції є гривня. ***У разі якщо учасником процедури закупівлі є нерезидент*,** такий учасник зазначає ціну пропозиції в електронній системі закупівель у валюті – гривня. |
| **7** | **Інформація про мову (мови), якою (якими) повинно бути складено тендерні пропозиції** | 7.1. Мова тендерної пропозиції – українська.  Під час проведення процедур закупівель усі документи, що готуються замовником, викладаються українською мовою, а також за рішенням замовника одночасно всі документи можуть мати автентичний переклад іншою мовою. Визначальним є текст, викладений українською мовою.  Стандартні характеристики, вимоги, умовні позначення у вигляді скорочень та термінологія, пов’язана з товарами, роботами чи послугами, що закуповуються, передбачені існуючими міжнародними або національними стандартами, нормами та правилами, викладаються мовою їх загальноприйнятого застосування.  Уся інформація розміщується в електронній системі закупівель українською мовою, крім тих випадків, коли використання букв та символів української мови призводить до їх спотворення (зокрема, але не виключно, адреси мережі Інтернет, адреси електронної пошти, торговельної марки (знака для товарів та послуг), загальноприйняті міжнародні терміни). Тендерна пропозиція та всі документи, які передбачені вимогами тендерної документації та додатками до неї, складаються українською мовою. Документи або копії документів (які передбачені вимогами тендерної документації та додатками до неї), які надаються Учасником у складі тендерної пропозиції, викладені іншими мовами, повинні надаватися разом із їх автентичним перекладом українською мовою.  **Виключення:**  1. Замовник не зобов’язаний розглядати документи, які не передбачені вимогами тендерної документації та додатками до неї та які учасник додатково надає на власний розсуд, у тому числі якщо такі документи надані іноземною мовою без перекладу.  2. У випадку надання учасником на підтвердження однієї вимоги кількох документів, викладених різними мовами, та за умови, що хоча б один з наданих документів відповідає встановленій вимозі, в тому числі щодо мови, замовник не розглядає інший(і) документ(и), що учасник надав додатково на підтвердження цієї вимоги, навіть якщо інший документ наданий іноземною мовою без перекладу. |
| **Розділ ІІ. Порядок унесення змін та надання роз’яснень до тендерної документації** | | |
| **1** | **Процедура надання роз’яснень щодо тендерної документації** | 1.1.Фізична/юридична особа має право не пізніше ніж за три дні до закінчення строку подання тендерної пропозиції звернутися через електронну систему закупівель до замовника за роз’ясненнями щодо тендерної документації та/або звернутися до замовника з вимогою щодо усунення порушення під час проведення тендеру. Усі звернення за роз’ясненнями та звернення щодо усунення порушення автоматично оприлюднюються в електронній системі закупівель без ідентифікації особи, яка звернулася до замовника. Замовник повинен протягом трьох робочих днів із дня їх оприлюднення надати роз’яснення на звернення та оприлюднити його в електронній системі закупівель відповідно до статті 10 Закону.  1.2. У разі несвоєчасного надання замовником роз’яснень щодо змісту тендерної документації електронна система закупівель автоматично призупиняє перебіг тендеру.  1.3. Для поновлення перебігу тендеру замовник повинен розмістити роз’яснення щодо змісту тендерної документації в електронній системі закупівель із одночасним продовженням строку подання тендерних пропозицій не менше як на чотири дні. Зазначена в цій частині інформація оприлюднюється Замовником відповідно до ст. 10 Закону. |
| **2** | **Унесення змін до тендерної документації** | 2.1.Замовник має право з власної ініціативи або у разі усунення порушень законодавства у сфері публічних закупівель, викладених у висновку органу державного фінансового контролю відповідно до статті 8 Закону, або за результатами звернень, або на підставі рішення органу оскарження внести зміни до тендерної документації. У разі внесення змін до тендерної документації строк для подання тендерних пропозицій продовжується замовником в електронній системі закупівель, а саме в оголошенні про проведення відкритих торгів, таким чином, щоб з моменту внесення змін до тендерної документації до закінчення кінцевого строку подання тендерних пропозицій залишалося не менше семи днів.  2.2. Зміни, що вносяться замовником до тендерної документації, розміщуються та відображаються в електронній системі закупівель у вигляді нової редакції тендерної документації додатково до початкової редакції тендерної документації. Замовник разом із змінами до тендерної документації в окремому документі оприлюднює перелік змін, що вносяться. Зазначена інформація оприлюднюється замовником відповідно до [статті 10](file:///D:\Download\_blank) Закону. |
| **Розділ ІІІ. Інструкція з підготовки тендерної пропозиції** | | |
| **1** | **Зміст і спосіб подання тендерної пропозиції** | Тендерні пропозиції подаються відповідно до порядку, визначеного статтею 26 Закону, крім положень частин першої, четвертої, шостої та сьомої статті 26 Закону.  Тендерна пропозиція подається в електронній формі через електронну систему закупівель шляхом заповнення електронних форм з окремими полями, у яких зазначається інформація про ціну, інші критерії оцінки (у разі їх встановлення замовником), інформація від учасника процедури закупівлі про його відповідність кваліфікаційним (кваліфікаційному) критеріям (у разі їх (його) встановлення, наявність/відсутність підстав, установлених у [пункті 47](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/922-19#n1261) Особливостей і в тендерній документації, та шляхом завантаження необхідних документів, що вимагаються замовником у тендерній документації:   * інформацією, що підтверджує відповідність учасника кваліфікаційним (кваліфікаційному) критеріям – ***згідно*** з ***Додатком 1*** до цієї тендерної документації; * інформацією щодо відсутності підстав, установлених в пункті 47 Особливостей, – ***згідно з Додатком 1*** до цієї тендерної документації; * для об’єднання учасників як учасника процедури закупівлі замовником зазначаються умови щодо надання інформації та способу підтвердження відповідності таких учасників об’єднання установленим кваліфікаційним критеріям та підставам, визначеним [пунктом 47](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF#n159) Особливостей, - згідно з ***Додатком 1*** до цієї тендерної документації; * інформацією про маркування, протоколи випробувань або сертифікати, що підтверджують відповідність предмета закупівлі встановленим замовником вимогам*,* — ***згідно з Додатком 2*** до тендерної документації; * у разі якщо тендерна пропозиція подається об’єднанням учасників, до неї обов’язково включається документ про створення такого об’єднання; * іншою інформацією та документами, відповідно до вимог цієї тендерної документації та додатків до неї.   Рекомендується документи у складі пропозиції Учасника надавати у тій послідовності, у якій вони наведені у тендерній документації замовника, а також надавати окремим файлом кожний документ, що іменується відповідно до змісту документа.  *Переможець процедури закупівлі у строк, що не перевищує* ***чотири дні з дати оприлюднення в електронній системі закупівель повідомлення про намір укласти договір про закупівлю****, повинен надати замовнику шляхом оприлюднення в електронній системі закупівель документи, встановлені в Додатку 1 (для переможця).*  **Першим днем строку, передбаченого цією тендерною документацією та/ або Законом та/ або Особливостями, перебіг якого визначається з дати певної події, вважатиметься наступний за днем відповідної події календарний або робочий день, залежно від того, у яких днях (календарних чи робочих) обраховується відповідний строк.**  ***Опис та приклади формальних несуттєвих помилок.***  Згідно з наказом Мінекономіки від 15.04.2020 № 710 «Про затвердження Переліку формальних помилок» та на виконання пункту 19 частини 2 статті 22 Закону в тендерній документації наведено опис та приклади формальних (несуттєвих) помилок, допущення яких учасниками не призведе до відхилення їх тендерних пропозицій у наступній редакції:  «Формальними (несуттєвими) вважаються помилки, що пов’язані з оформленням тендерної пропозиції та не впливають на зміст тендерної пропозиції, а саме технічні помилки та описки.  *Опис формальних помилок:*  1. Інформація / документ, подана учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, містить помилку (помилки) у частині:  — уживання великої літери;  — уживання розділових знаків та відмінювання слів у реченні;  — використання слова або мовного звороту, запозичених з іншої мови;  — зазначення унікального номера оголошення про проведення конкурентної процедури закупівлі, присвоєного електронною системою закупівель та/або унікального номера повідомлення про намір укласти договір про закупівлю — помилка в цифрах;  — застосування правил переносу частини слова з рядка в рядок;  — написання слів разом та/або окремо, та/або через дефіс;  — нумерації сторінок/аркушів (у тому числі кілька сторінок/аркушів мають однаковий номер, пропущені номери окремих сторінок/аркушів, немає нумерації сторінок/аркушів, нумерація сторінок/аркушів не відповідає переліку, зазначеному в документі).  2. Помилка, зроблена учасником процедури закупівлі під час оформлення тексту документа / унесення інформації в окремі поля електронної форми тендерної пропозиції (у тому числі комп'ютерна коректура, заміна літери (літер) та / або цифри (цифр), переставлення літер (цифр) місцями, пропуск літер (цифр), повторення слів, немає пропуску між словами, заокруглення числа), що не впливає на ціну тендерної пропозиції учасника процедури закупівлі та не призводить до її спотворення та / або не стосується характеристики предмета закупівлі, кваліфікаційних критеріїв до учасника процедури закупівлі.  3. Невірна назва документа (документів), що подається учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, зміст якого відповідає вимогам, визначеним замовником у тендерній документації.  4. Окрема сторінка (сторінки) копії документа (документів) не завірена підписом та / або печаткою учасника процедури закупівлі (у разі її використання).  5. У складі тендерної пропозиції немає документа (документів), на який посилається учасник процедури закупівлі у своїй тендерній пропозиції, при цьому замовником не вимагається подання такого документа в тендерній документації.  6. Подання документа (документів) учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, що не містить власноручного підпису уповноваженої особи учасника процедури закупівлі, якщо на цей документ (документи) накладено її кваліфікований електронний підпис.  7. Подання документа (документів) учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, що складений у довільній формі та не містить вихідного номера.  8. Подання документа учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, що є сканованою копією оригіналу документа/електронного документа.  9. Подання документа учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, який засвідчений підписом уповноваженої особи учасника процедури закупівлі та додатково містить підпис (візу) особи, повноваження якої учасником процедури закупівлі не підтверджені (наприклад, переклад документа завізований перекладачем тощо).  10. Подання документа (документів) учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, що містить (містять) застарілу інформацію про назву вулиці, міста, найменування юридичної особи тощо, у зв'язку з тим, що такі назва, найменування були змінені відповідно до законодавства після того, як відповідний документ (документи) був (були) поданий (подані).  11. Подання документа (документів) учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, в якому позиція цифри (цифр) у сумі є некоректною, при цьому сума, що зазначена прописом, є правильною.  12. Подання документа (документів) учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції в форматі, що відрізняється від формату, який вимагається замовником у тендерній документації, при цьому такий формат документа забезпечує можливість його перегляду.  *Приклади формальних помилок:*  — «Інформація в довільній формі» замість «Інформація», «Лист-пояснення» замість «Лист», «довідка» замість «гарантійний лист», «інформація» замість «довідка»;  — «м.київ» замість «м.Київ»;  — «поряд -ок» замість «поря – док»;  — «ненадається» замість «не надається»»;  — «\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_№\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_» замість «14.08.2020 №320/13/14-01»  — учасник розмістив (завантажив) документ у форматі «JPG» замість документа у форматі «pdf» (PortableDocumentFormat)».  Документи, що не передбачені законодавством для учасників — юридичних, фізичних осіб, у тому числі фізичних осіб — підприємців, не подаються ними у складі тендерної пропозиції. Відсутність документів, що не передбачені законодавством для учасників — юридичних, фізичних осіб, у тому числі фізичних осіб — підприємців, у складі тендерної пропозиції, не може бути підставою для її відхилення замовником.  **УВАГА!!!**  **Відповідно до частини третьої статті 12 Закону під час використання електронної системи закупівель з метою подання тендерних пропозицій та їх оцінки документи та дані створюються та подаються з урахуванням вимог законів України "Про електронні документи та електронний документообіг" та "Про електронні довірчі послуги". Учасники процедури закупівлі подають тендерні пропозиції у формі електронного документа чи скан-копій через електронну систему закупівель. Тендерна пропозиція учасника має відповідати ряду вимог:**  **1) документи мають бути чіткими та розбірливими для читання;**  **2) тендерна пропозиція учасника повинна бути підписана кваліфікованим електронним підписом (КЕП)/удосконаленим електронним підписом (УЕП);**  **3) якщо тендерна пропозиція містить і скановані, і електронні документи, потрібно накласти КЕП/УЕП на тендерну пропозицію в цілому та на кожен електронний документ окремо.**  **Винятки:**  **1) якщо електронні документи тендерної пропозиції видано іншою організацією і на них уже накладено КЕП/УЕП цієї організації, учаснику не потрібно накладати на нього свій КЕП/УЕП.**  **Зверніть увагу: документи тендерної пропозиції, які надані не у формі електронного документа (без КЕП/УЕП на документі), повинні містити підпис уповноваженої особи учасника закупівлі (із зазначенням прізвища, ініціалів та посади особи), а також відбитки печатки учасника (у разі використання) на кожній сторінці такого документа (окрім документів, виданих іншими підприємствами / установами / організаціями).**  **Замовник не вимагає від учасників засвідчувати документи (матеріали та інформацію), що подаються у складі тендерної пропозиції, печаткою та підписом уповноваженої особи, якщо такі документи (матеріали та інформація) надані у формі електронного документа через електронну систему закупівель із накладанням електронного підпису, що базується на кваліфікованому сертифікаті електронного підпису, відповідно до вимог Закону України «Про електронні довірчі послуги».**  **Замовник перевіряє КЕП/УЕП учасника на сайті центрального засвідчувального органу за посиланням https://czo.gov.ua/verify. Під час перевірки КЕП/УЕП повинні відображатися: прізвище та ініціали особи, уповноваженої на підписання тендерної пропозиції (власника ключа).**  Всі документи тендерної пропозиції  подаються в електронному вигляді через електронну систему закупівель (шляхом завантаження сканованих документів або електронних документів в електронну систему закупівель).  Тендерні пропозиції мають право подавати всі заінтересовані особи.  Кожен учасник має право подати тільки одну тендерну пропозицію |
| **2** | **Забезпечення тендерної пропозиції** | Не вимагається |
| **3** | **Умови повернення чи неповернення забезпечення тендерної пропозиції** | Не вимагається |
| **4** | **Строк, протягом якого тендерні пропозиції є дійсними** | 4.1. Строк дії тендерної пропозиції, протягом якого тендерні пропозиції вважаються дійсними, 120 днів із дати кінцевого строку подання тендерних пропозицій.  4.2. До закінчення цього строку замовник має право вимагати від учасників процедури закупівлі продовження строку дії тендерних пропозицій. Учасник процедури закупівлі має право:  - відхилити таку вимогу;  - погодитися з вимогою та продовжити строк дії поданої ним тендерної пропозиції. |
| **5** | **Кваліфікаційні критерії до учасників та вимоги, згідно з пунктом 28 та пунктом 47 Особливостей** | 5.1.Учасник завантажує документи на підтвердження відповідності кваліфікаційним критеріям та на підтвердження відсутності підстав для відхилення тендерної пропозиції, що зазначені у Додатку №1 цієї тендерної документації.  5.2. Спосіб підтвердження відповідності учасника критеріям і вимогам згідно із законодавством наведено в ***Додатку 1*** до цієї тендерної документації.  **Підстави, визначені пунктом 47 Особливостей.**  Замовник приймає рішення про відмову учаснику процедури закупівлі в участі у відкритих торгах та зобов’язаний відхилити тендерну пропозицію учасника процедури закупівлі в разі, коли:  1) замовник має незаперечні докази того, що учасник процедури закупівлі пропонує, дає або погоджується дати прямо чи опосередковано будь-якій службовій (посадовій) особі замовника, іншого державного органу винагороду в будь-якій формі (пропозиція щодо наймання на роботу, цінна річ, послуга тощо) з метою вплинути на прийняття рішення щодо визначення переможця процедури закупівлі;  2) відомості про юридичну особу, яка є учасником процедури закупівлі, внесено до Єдиного державного реєстру осіб, які вчинили корупційні або пов’язані з корупцією правопорушення;  3) керівника учасника процедури закупівлі, фізичну особу, яка є учасником процедури закупівлі, було притягнуто згідно із законом до відповідальності за вчинення корупційного правопорушення або правопорушення, пов’язаного з корупцією;  4) суб’єкт господарювання (учасник процедури закупівлі) протягом останніх трьох років притягувався до відповідальності за порушення, передбачене пунктом 4 частини другої статті 6, пунктом 1 статті 50 Закону України “Про захист економічної конкуренції”, у вигляді вчинення антиконкурентних узгоджених дій, що стосуються спотворення результатів тендерів;  5) фізична особа, яка є учасником процедури закупівлі, була засуджена за кримінальне правопорушення, вчинене з корисливих мотивів (зокрема, пов’язане з хабарництвом та відмиванням коштів), судимість з якої не знято або не погашено в установленому законом порядку;  6) керівник учасника процедури закупівлі був засуджений за кримінальне правопорушення, вчинене з корисливих мотивів (зокрема, пов’язане з хабарництвом, шахрайством та відмиванням коштів), судимість з якого не знято або не погашено в установленому законом порядку;  7) тендерна пропозиція подана учасником процедури закупівлі, який є пов’язаною особою з іншими учасниками процедури закупівлі та/або з уповноваженою особою (особами), та/або з керівником замовника;  8) учасник процедури закупівлі визнаний в установленому законом порядку банкрутом та стосовно нього відкрита ліквідаційна процедура;  9) у Єдиному державному реєстрі юридичних осіб, фізичних осіб — підприємців та громадських формувань відсутня інформація, передбачена пунктом 9 частини другої статті 9 Закону України “Про державну реєстрацію юридичних осіб, фізичних осіб — підприємців та громадських формувань” (крім нерезидентів);  10) учасник процедури закупівлі або кінцевий бенефіціарний власник, член або учасник (акціонер) юридичної особи — учасника процедури закупівлі є особою, до якої застосовано санкцію у вигляді заборони на здійснення нею публічних закупівель товарів, робіт і послуг згідно із Законом України “Про санкції”;  11) керівника учасника процедури закупівлі, фізичну особу, яка є учасником процедури закупівлі, було притягнуто згідно із законом до відповідальності за вчинення правопорушення, пов’язаного з використанням дитячої праці чи будь-якими формами торгівлі людьми.  Замовник може прийняти рішення про відмову учаснику процедури закупівлі в участі у відкритих торгах та може відхилити тендерну пропозицію учасника процедури закупівлі в разі, коли учасник процедури закупівлі не виконав свої зобов’язання за раніше укладеним договором про закупівлю з цим самим замовником, що призвело до його дострокового розірвання, і було застосовано санкції у вигляді штрафів та/або відшкодування збитків — протягом трьох років з дати дострокового розірвання такого договору. Учасник процедури закупівлі, що перебуває в обставинах, зазначених у цьому абзаці, може надати підтвердження вжиття заходів для доведення своєї надійності, незважаючи на наявність відповідної підстави для відмови в участі у відкритих торгах. Для цього учасник (суб’єкт господарювання) повинен довести, що він сплатив або зобов’язався сплатити відповідні зобов’язання та відшкодування завданих збитків. Якщо замовник вважає таке підтвердження достатнім, учаснику процедури закупівлі не може бути відмовлено в участі в процедурі закупівлі.  Замовник не вимагає документального підтвердження інформації про відсутність підстав для відхилення тендерної пропозиції учасника процедури закупівлі та/або переможця, визначених пунктом 47 Особливостей, у разі, коли така інформація є публічною, що оприлюднена у формі відкритих даних згідно із Законом України «Про доступ до публічної інформації», та/або міститься у відкритих публічних електронних реєстрах, доступ до яких є вільним, та/або може бути отримана електронною системою закупівель шляхом обміну інформацією з іншими державними системами та реєстрами. |
| **6** | **Інформація про необхідні технічні, якісні та кількісні характеристики предмета закупівлі, у тому числі відповідна технічна специфікація (у разі потреби - плани, креслення, малюнки чи опис предмета закупівлі)** | 6.1. Вимоги до предмета закупівлі (технічні, якісні та кількісні характеристики) згідно з пунктом третім частини другої статті 22 Закону зазначено в Додатку №2 до тендерної документації |
| **7** | **Інформація про субпідрядника/співвиконавця (у випадку закупівлі робіт чи послуг)** | 7.1.Інформація про субпідрядника/співвиконавця не вимагається, оскільки предметом закупівлі є товар. |
| **8** | **Унесення змін або відкликання тендерної пропозиції учасником** | 8.1.Учасник процедури закупівлі має право внести зміни до своєї тендерної пропозиції або відкликати її до закінчення кінцевого строку її подання без втрати свого забезпечення тендерної пропозиції. Такі зміни або заява про відкликання тендерної пропозиції враховуються якщо вони отримані електронною системою закупівель до закінчення кінцевого строку подання тендерних пропозицій. |
| **Розділ IV. Подання та розкриття тендерної пропозиції** | | |
| **1** | **Кінцевий строк подання тендерної пропозиції** | 1.1.Кінцевий строк подання тендерних пропозицій **буде зазначено в електронній системі.**  1.2.Отримана тендерна пропозиція вноситься автоматично до реєстру отриманих тендерних пропозицій.  1.3. Електронна система закупівель автоматично формує та надсилає повідомлення учаснику про отримання його тендерної пропозиції із зазначенням дати та часу. Електронна система закупівель повинна забезпечити можливість подання тендерної пропозиції всім особам на рівних умовах. |
| **2** | **Дата та час розкриття тендерної пропозиції** | Дата і час розкриття тендерних пропозицій, дата і час проведення електронного аукціону визначаються електронною системою закупівель автоматично в день оприлюднення замовником оголошення про проведення відкритих торгів в електронній системі закупівель.  Розкриття тендерних пропозицій здійснюється відповідно до статті 28 Закону (положення абзацу третього частини першої та абзацу другого частини другої статті 28 Закону не застосовуються).  Не підлягає розкриттю інформація, що обґрунтовано визначена учасником як конфіденційна, у тому числі інформація, що містить персональні дані. Конфіденційною не може бути визначена інформація про запропоновану ціну, інші критерії оцінки, технічні умови, технічні специфікації та документи, що підтверджують відповідність кваліфікаційним критеріям відповідно до статті 16 Закону, і документи, що підтверджують відсутність підстав, визначених пунктом [47](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF#n159) Особливостей. |
| **Розділ V. Оцінка тендерної пропозиції** | | |
| **1** | **Перелік критеріїв та методика оцінки тендерної пропозиції із зазначенням питомої ваги критерію** | Розгляд та оцінка тендерних пропозицій здійснюються відповідно до статті 29 Закону (положення частин другої, дванадцятої, [шістнадцятої](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/922-19#n1553), абзаців другого і третього частини п’ятнадцятої статті 29 Закону не застосовуються) з урахуванням положень пункту 43 Особливостей.  Для проведення відкритих торгів із застосуванням електронного аукціону повинно бути подано не менше двох тендерних пропозицій. Електронний аукціон проводиться електронною системою закупівель відповідно до статті 30 Закону.  Критерії та методика оцінки визначаються відповідно до статті 29 Закону.  **Перелік критеріїв та методика оцінки тендерної пропозиції із зазначенням питомої ваги критерію:**  Оцінка тендерних пропозицій проводиться автоматично електронною системою закупівель на основі критеріїв і методики оцінки, зазначених замовником у тендерній документації, шляхом застосування електронного аукціону.  *(у разі якщо подано дві і більше тендерних пропозицій).*  Якщо була подана одна тендерна пропозиція, електронна система закупівель після закінчення строку для подання тендерних пропозицій, визначених замовником в оголошенні про проведення відкритих торгів, розкриває всю інформацію, зазначену в тендерній пропозиції, крім інформації, визначеної пунктом 40 Особливостей, не проводить оцінку такої тендерної пропозиції та визначає таку тендерну пропозицію найбільш економічно вигідною. Протокол розкриття тендерних пропозицій формується та оприлюднюється відповідно до частин третьої та четвертої статті 28 Закону. Замовник розглядає таку тендерну пропозицію відповідно до вимог статті 29 Закону (положення частин другої, п’ятої — дев’ятої, одинадцятої, дванадцятої, чотирнадцятої, шістнадцятої, абзаців другого і третього частини п’ятнадцятої статті 29 Закону не застосовуються) з урахуванням положень пункту 43 Особливостей. Замовник розглядає найбільш економічно вигідну тендерну пропозицію учасника процедури закупівлі відповідно до цього пункту щодо її відповідності вимогам тендерної документації.  Строк розгляду тендерної пропозиції, що за результатами оцінки визначена найбільш економічно вигідною, не повинен перевищувати п’яти робочих днів з дня визначення найбільш економічно вигідної пропозиції. Такий строк може бути аргументовано продовжено замовником до 20 робочих днів. У разі продовження строку замовник оприлюднює повідомлення в електронній системі закупівель протягом одного дня з дня прийняття відповідного рішення.  *Ціна тендерної пропозиції не може перевищувати очікувану вартість предмета закупівлі, зазначену в оголошенні про проведення відкритих торгів, з урахуванням абзацу другого пункту 28 Особливостей.*  *До розгляду не приймається тендерна пропозиція, ціна якої є вищою ніж очікувана вартість предмета закупівлі, визначена замовником в оголошенні про проведення відкритих торгів.*  Оцінка тендерних пропозицій здійснюється на основі критерію „Ціна”. Питома вага – 100 %.  Найбільш економічно вигідною пропозицією буде вважатися пропозиція з найнижчою ціною з урахуванням усіх податків та зборів (у тому числі податку на додану вартість (ПДВ), у разі якщо учасник є платником ПДВ або без ПДВ — у разі, якщо учасник  не є платником ПДВ, а також без ПДВ - якщо предмет закупівлі не оподатковується.  Оцінка здійснюється щодо предмета закупівлі в цілому.  Учасник визначає ціни на **товар**, що він пропонує **поставити** за договором про закупівлю, з урахуванням податків і зборів (в тому числі податку на додану вартість (ПДВ), у разі якщо учасник є платником ПДВ, крім випадків коли предмет закупівлі не оподатковується), що сплачуються або мають бути сплачені, усіх інших витрат, передбачених для **товару** даного виду.  Розмір мінімального кроку пониження ціни під час електронного аукціону – 1 %.  Учасник процедури закупівлі, який надав найбільш економічно вигідну тендерну пропозицію, що є аномально низькою (у цьому пункті під терміном “аномально низька ціна тендерної пропозиції” розуміється ціна/приведена ціна найбільш економічно вигідної тендерної пропозиції, яка є меншою на 40 або більше відсотків середньоарифметичного значення ціни/приведеної ціни тендерних пропозицій інших учасників процедури закупівлі, та/або є меншою на 30 або більше відсотків наступної ціни/приведеної ціни тендерної пропозиції; аномально низька ціна визначається електронною системою закупівель автоматично за умови наявності не менше двох учасників, які подали свої тендерні пропозиції щодо предмета закупівлі або його частини (лота), повинен надати протягом одного робочого дня з дня визначення найбільш економічно вигідної тендерної пропозиції обґрунтування в довільній формі щодо цін або вартості відповідних товарів, робіт чи послуг тендерної пропозиції.  Замовник має право звернутися за підтвердженням інформації, наданої учасником/переможцем процедури закупівлі, до органів державної влади, підприємств, установ, організацій відповідно до їх компетенції.  У разі отримання достовірної інформації про невідповідність учасника процедури закупівлі вимогам кваліфікаційних критеріїв, наявність підстав, визначених пунктом 47 Особливостей, або факту зазначення у тендерній пропозиції будь-якої недостовірної інформації, що є суттєвою під час визначення результатів відкритих торгів, замовник відхиляє тендерну пропозицію такого учасника процедури закупівлі.  Якщо замовником під час розгляду тендерної пропозиції учасника процедури закупівлі виявлено невідповідності в інформації та/або документах, що подані учасником процедури закупівлі у тендерній пропозиції та/або подання яких передбачалося тендерною документацією, він розміщує у строк, який не може бути меншим, ніж два робочі дні до закінчення строку розгляду тендерних пропозицій, повідомлення з вимогою про усунення таких невідповідностей в електронній системі закупівель.  Під невідповідністю в інформації та/або документах, що подані учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції та/або подання яких вимагається тендерною документацією, розуміється у тому числі відсутність у складі тендерної пропозиції інформації та/або документів, подання яких передбачається тендерною документацією (крім випадків відсутності забезпечення тендерної пропозиції, якщо таке забезпечення вимагалося замовником, та/або відсутності інформації (та/або документів) про технічні та якісні характеристики предмета закупівлі, що пропонується учасником процедури в його тендерній пропозиції). Невідповідністю в інформації та/або документах, які надаються учасником процедури закупівлі на виконання вимог технічної специфікації до предмета закупівлі, вважаються помилки, виправлення яких не призводить до зміни предмета закупівлі, запропонованого учасником процедури закупівлі у складі його тендерної пропозиції, найменування товару, марки, моделі тощо.  Замовник не може розміщувати щодо одного і того ж учасника процедури закупівлі більше ніж один раз повідомлення з вимогою про усунення невідповідностей в інформації та/або документах, що подані учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, крім випадків, пов’язаних з виконанням рішення органу оскарження.  Учасник процедури закупівлі виправляє невідповідності в інформації та/або документах, що подані ним у своїй тендерній пропозиції, виявлені замовником після розкриття тендерних пропозицій, шляхом завантаження через електронну систему закупівель уточнених або нових документів в електронній системі закупівель ***протягом 24 годин*** з моменту розміщення замовником в електронній системі закупівель повідомлення з вимогою про усунення таких невідповідностей.  Замовник розглядає подані тендерні пропозиції з урахуванням виправлення або невиправлення учасниками виявлених невідповідностей.  У разі відхилення тендерної пропозиції з підстави, визначеної підпунктом 3 пункту 44 Особливостей, замовник визначає переможця процедури закупівлі серед тих учасників процедури закупівлі, тендерна пропозиція (строк дії якої ще не минув) якого відповідає критеріям та умовам, що визначені у тендерній документації, і може бути визнана найбільш економічно вигідною відповідно до вимог Закону та Особливостей, та приймає рішення про намір укласти договір про закупівлю у порядку та на умовах, визначених статтею 33 Закону та пункту 49 Особливостей.  У разі відхилення тендерної пропозиції, що за результатами оцінки визначена найбільш економічно вигідною, замовник розглядає наступну тендерну пропозицію у списку тендерних пропозицій, розташованих за результатами їх оцінки, починаючи з найкращої, яка вважається в такому випадку найбільш економічно вигідною, у порядку та строки, визначені Особливостями. |
| **2** | **Інша інформація** | Вартість тендерної пропозиції та всі інші ціни повинні бути чітко визначені.  Учасник самостійно несе всі витрати, пов’язані з підготовкою та поданням його тендерної пропозиції. Замовник у будь-якому випадку не є відповідальним за зміст тендерної пропозиції учасника та за витрати учасника на підготовку пропозиції незалежно від результату торгів.  До розрахунку ціни пропозиції не включаються будь-які витрати, понесені учасником у процесі проведення процедури закупівлі та укладення договору про закупівлю, витрати, пов'язані із оформленням забезпечення тендерної пропозиції (у разі встановлення такої вимоги). Зазначені витрати сплачуються учасником за рахунок його прибутку. Понесені витрати не відшкодовуються (в тому числі у разі відміни торгів чи визнання торгів такими, що не відбулися).  Відсутність будь-яких запитань або уточнень стосовно змісту та викладення вимог тендерної документації з боку учасників процедури закупівлі, які отримали цю документацію у встановленому порядку, означатиме, що учасники процедури закупівлі, що беруть участь в цих торгах, повністю усвідомлюють зміст цієї тендерної документації та вимоги, викладені Замовником при підготовці цієї закупівлі.  За підроблення документів, печаток, штампів та бланків чи використання підроблених документів, печаток, штампів, учасник торгів несе кримінальну відповідальність згідно зі статтею 358 Кримінального кодексу України.  Інші умови тендерної документації:  1. Учасники відповідають за зміст своїх тендерних пропозицій та повинні дотримуватись норм чинного законодавства України.  2. У разі якщо учасник або переможець не повинен складати або відповідно до норм чинного законодавства (в тому числі у разі подання тендерної пропозиції учасником-нерезидентом / переможцем-нерезидентом відповідно до норм законодавства країни реєстрації) не зобов’язаний складати якийсь зі вказаних в положеннях документації документ, накладати електронний підпис, то він надає лист-роз’яснення в довільній формі, у якому зазначає законодавчі підстави щодо ненадання відповідних документів або ненакладення електронного підпису; або надає копію/ї роз'яснення/нь державних органів щодо цього.  3. Документи, що не передбачені законодавством для учасників — юридичних, фізичних осіб, у тому числі фізичних осіб — підприємців, не подаються ними у складі тендерної пропозиції.  4. Відсутність документів, що не передбачені законодавством для учасників — юридичних, фізичних осіб, у тому числі фізичних осіб — підприємців, у складі тендерної пропозиції не може бути підставою для її відхилення замовником.  5. Учасники торгів — нерезиденти для виконання вимог щодо подання документів, передбачених Додатком 1 до тендерної документації, подають у складі своєї пропозиції, документи, передбачені законодавством країн, де вони зареєстровані.  6. Факт подання тендерної пропозиції учасником — фізичною особою чи фізичною особою — підприємцем, яка є суб’єктом персональних даних, вважається безумовною згодою суб’єкта персональних даних щодо обробки її персональних даних у зв’язку з участю в процедурі закупівлі, відповідно до абзацу 4 статті 2 Закону України «Про захист персональних даних» від 01.06.2010 № 2297-VI, жодних окремих підтверджень не потрібно подавати в складі тендерної пропозиції.  В усіх інших випадках факт подання тендерної пропозиції учасником – юридичною особою, що є розпорядником персональних даних, вважається підтвердженням наявності у неї права на обробку персональних даних, а також надання такого права замовнику як одержувачу зазначених персональних даних від імені суб’єкта (володільця). Таким чином, відповідальність за неправомірну передачу замовнику персональних даних, а також їх обробку несе виключно учасник процедури закупівлі, що подав тендерну пропозицію, жодних окремих підтверджень не потрібно подавати в складі тендерної пропозиції.  7. Документи, видані державними органами, повинні відповідати вимогам нормативних актів, відповідно до яких такі документи видані.  8. Учасник, який подав тендерну пропозицію, вважається таким, що згодний з проєктом договору про закупівлю, викладеним у Додатку 3 до цієї тендерної документації, та буде дотримуватися умов своєї тендерної пропозиції протягом строку, встановленого в п. 4 Розділу 3 до цієї тендерної документації.  9. Якщо вимога в тендерній документації встановлена декілька разів, учасник/переможець може подати необхідний документ або інформацію один раз.  10. Фактом подання тендерної пропозиції учасник підтверджує (жодних окремих підтверджень не потрібно подавати в складі тендерної пропозиції), що у попередніх відносинах між Учасником та Замовником таку оперативно-господарську/і санкцію/ї, передбачену/і пунктом 4 частини 1 статті 236 ГКУ, як відмова від встановлення господарських відносин на майбутнє, не було застосовано.  11. Тендерна пропозиція учасника може містити документи з водяними знаками.  12. Учасники при поданні тендерної пропозиції повинні враховувати норми (врахуванням вважається факт подання тендерної пропозиції, що учасник ознайомлений з даним нормами і їх не порушує, жодні окремі підтвердження не потрібно подавати):  — постанови Кабінету Міністрів України «Про забезпечення захисту національних інтересів за майбутніми позовами держави Україна у зв’язку з військовою агресією Російської Федерації» від 03.03.2022 № 187, оскільки замовник не може виконувати зобов’язання, кредиторами за якими є Російська Федерація або особи, пов’язані з країною-агресором, що визначені підпунктом 1 пункту 1 цієї Постанови;  — постанови Кабінету Міністрів України «Про застосування заборони ввезення товарів з Російської Федерації» від 09.04.2022 № 426, оскільки цією постановою заборонено ввезення на митну територію України в митному режимі імпорту товарів з Російської Федерації;  — Закону України «Про забезпечення прав і свобод громадян та правовий режим на тимчасово окупованій території України» від 15.04.2014 № 1207-VII.  А також враховувати, що в Україні замовникам забороняється здійснювати публічні закупівлі товарів, робіт і послуг у громадян Російської Федерації/Республіки Білорусь (крім тих, що проживають на території України на законних підставах); юридичних осіб, утворених та зареєстрованих відповідно до законодавства Російської Федерації/Республіки Білорусь; юридичних осіб, утворених та зареєстрованих відповідно до законодавства України, кінцевим бенефіціарним власником, членом або учасником (акціонером), що має частку в статутному капіталі 10 і більше відсотків (далі — активи), якої є Російська Федерація/Республіка Білорусь, громадянин Російської Федерації/Республіки Білорусь (крім тих, що проживають на території України на законних підставах), або юридичних осіб, утворених та зареєстрованих відповідно до законодавства Російської Федерації/Республіки Білорусь, крім випадків коли активи в установленому законодавством порядку передані в управління Національному агентству з питань виявлення, розшуку та управління активами, одержаними від корупційних та інших злочинів. |
| **3** | **Відхилення тендерних пропозицій** | ***Замовник відхиляє тендерну пропозицію*** із зазначенням аргументації в електронній системі закупівель у разі, коли:  ***1) учасник процедури закупівлі:***  - підпадає під підстави, встановлені пунктом 47 цих особливостей;  - зазначив у тендерній пропозиції недостовірну інформацію, що є суттєвою для визначення результатів відкритих торгів, яку замовником виявлено згідно з абзацом першим пункту 42 цих особливостей;  - не виправив виявлені замовником після розкриття тендерних пропозицій невідповідності в інформації та/або документах, що подані ним у складі своєї тендерної пропозиції, та/або змінив предмет закупівлі (його найменування, марку, модель тощо) під час виправлення виявлених замовником невідповідностей, протягом 24 годин з моменту розміщення замовником в електронній системі закупівель повідомлення з вимогою про усунення таких невідповідностей;  - не надав обґрунтування аномально низької ціни тендерної пропозиції протягом строку, визначеного абзацом першим частини чотирнадцятої статті 29 Закону/абзацом дев’ятим пункту 37 цих особливостей;  визначив конфіденційною інформацію, що не може бути визначена як конфіденційна відповідно до вимог пункту 40 цих особливостей;  - є громадянином Російської Федерації/Республіки Білорусь (крім того, що проживає на території України на законних підставах); юридичною особою, утвореною та зареєстрованою відповідно до законодавства Російської Федерації/Республіки Білорусь; юридичною особою, утвореною та зареєстрованою відповідно до законодавства України, кінцевим бенефіціарним власником, членом або учасником (акціонером), що має частку в статутному капіталі 10 і більше відсотків (далі — активи), якої є Російська Федерація/Республіка Білорусь, громадянин Російської Федерації/Республіки Білорусь (крім того, що проживає на території України на законних підставах), або юридичною особою, утвореною та зареєстрованою відповідно до законодавства Російської Федерації/Республіки Білорусь, крім випадків коли активи в установленому законодавством порядку передані в управління Національному агентству з питань виявлення, розшуку та управління активами, одержаними від корупційних та інших злочинів; або пропонує в тендерній пропозиції товари походженням з Російської Федерації/Республіки Білорусь (за винятком товарів, необхідних для ремонту та обслуговування товарів, придбаних до набрання чинності постановою Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 р. № 1178 “Про затвердження особливостей здійснення публічних закупівель товарів, робіт і послуг для замовників, передбачених Законом України “Про публічні закупівлі”, на період дії правового режиму воєнного стану в Україні та протягом 90 днів з дня його припинення або скасування” (Офіційний вісник України, 2022 р., № 84, ст. 5176);  ***2) тендерна пропозиція:***  — не відповідає умовам технічної специфікації та іншим вимогам щодо предмета закупівлі тендерної документації, крім невідповідності в інформації та/або документах, що може бути усунена учасником процедури закупівлі відповідно до пункту 43 цих особливостей;  — є такою, строк дії якої закінчився;  — є такою, ціна якої перевищує очікувану вартість предмета закупівлі, визначену замовником в оголошенні про проведення відкритих торгів, якщо замовник у тендерній документації не зазначив про прийняття до розгляду тендерної пропозиції, ціна якої є вищою, ніж очікувана вартість предмета закупівлі, визначена замовником в оголошенні про проведення відкритих торгів, та/або не зазначив прийнятний відсоток перевищення або відсоток перевищення є більшим, ніж зазначений замовником в тендерній документації;  — не відповідає вимогам, установленим у тендерній документації відповідно до абзацу першого частини третьої статті 22 Закону;  ***3) переможець процедури закупівлі:***  - відмовився від підписання договору про закупівлю відповідно до вимог тендерної документації або укладення договору про закупівлю;  - не надав у спосіб, зазначений в тендерній документації, документи, що підтверджують відсутність підстав, визначених у підпунктах 3, 5, 6 і 12 та в абзаці чотирнадцятому пункту 47 цих особливостей;   * не надав забезпечення виконання договору про закупівлю, якщо таке забезпечення вимагалося замовником; * надав недостовірну інформацію, що є суттєвою для визначення результатів процедури закупівлі, яку замовником виявлено згідно з абзацом першим пункту 42 цих особливостей.   ***Замовник може відхилити тендерну пропозицію*** із зазначенням аргументації в електронній системі закупівель ***у разі, коли:***  1) учасник процедури закупівлі надав неналежне обґрунтування щодо ціни або вартості відповідних товарів, робіт чи послуг тендерної пропозиції, що є аномально низькою;  2) учасник процедури закупівлі не виконав свої зобов’язання за раніше укладеним договором про закупівлю із тим самим замовником, що призвело до застосування санкції у вигляді штрафів та/або відшкодування збитків протягом трьох років з дати їх застосування, з наданням документального підтвердження застосування до такого учасника санкції (рішення суду або факт добровільної сплати штрафу, або відшкодування збитків).  Інформація про відхилення тендерної пропозиції, у тому числі підстави такого відхилення (з посиланням на відповідні положення Особливостей та умови тендерної документації, яким така тендерна пропозиція та/або учасник не відповідають, із зазначенням, у чому саме полягає така невідповідність), протягом одного дня з дати ухвалення рішення оприлюднюється в електронній системі закупівель та автоматично надсилається учаснику процедури закупівлі / переможцю процедури закупівлі, тендерна пропозиція якого відхилена, через електронну систему закупівель.  У разі коли учасник процедури закупівлі, тендерна пропозиція якого відхилена, вважає недостатньою аргументацію, зазначену в повідомленні, такий учасник може звернутися до замовника з вимогою надати додаткову інформацію про причини невідповідності його пропозиції умовам тендерної документації, зокрема технічній специфікації, та/або його невідповідності кваліфікаційним критеріям, а замовник зобов’язаний надати йому відповідь з такою інформацією *не пізніш як через чотири дні* з дати надходження такого звернення через електронну систему закупівель, але до моменту оприлюднення договору про закупівлю в електронній системі закупівель відповідно до статті 10 Закону. |
| **Розділ VІ. Результати торгів та укладання договору про закупівлю** | | |
| 1 | **Відміна замовником торгів чи визнання їх такими, що не відбулися** | ***Замовник відміняє відкриті торги у разі:***  1) відсутності подальшої потреби в закупівлі товарів, робіт чи послуг;  2) неможливості усунення порушень, що виникли через виявлені порушення вимог законодавства у сфері публічних закупівель, з описом таких порушень;  3) скорочення обсягу видатків на здійснення закупівлі товарів, робіт чи послуг;  4) коли здійснення закупівлі стало неможливим внаслідок дії обставин непереборної сили.  У разі відміни відкритих торгів замовник ***протягом одного робочого дня*** з дати прийняття відповідного рішення зазначає в електронній системі закупівель підстави прийняття такого рішення.  ***Відкриті торги автоматично відміняються електронною системою закупівель у разі:***  1) відхилення всіх тендерних пропозицій (у тому числі, якщо була подана одна тендерна пропозиція, яка відхилена замовником) згідно з Особливостями;  2) неподання жодної тендерної пропозиції для участі у відкритих торгах у строк, установлений замовником згідно з Особливостями.  Електронною системою закупівель автоматично протягом одного робочого дня з дати настання підстав для відміни відкритих торгів, визначених пунктом 51 Особливостей, оприлюднюється інформація про відміну відкритих торгів.  Інформація про відміну відкритих торгів автоматично надсилається всім учасникам процедури закупівлі електронною системою закупівель в день її оприлюднення. |
| **2** | **Строк укладання договору** | Замовник укладає договір про закупівлю з учасником, який визнаний переможцем процедури закупівлі, протягом строку дії його пропозиції, ***не пізніше ніж через 15 днів*** з дати прийняття рішення про намір укласти договір про закупівлю відповідно до вимог тендерної документації та тендерної пропозиції переможця процедури закупівлі. У випадку обґрунтованої необхідності строк для укладення договору ***може бути продовжений до 60 днів***.  У разі подання скарги до органу оскарження після оприлюднення в електронній системі закупівель повідомлення про намір укласти договір про закупівлю перебіг строку для укладення договору про закупівлю зупиняється.  З метою забезпечення права на оскарження рішень замовника до органу оскарження договір про закупівлю ***не може бути укладено раніше ніж через п’ять днів***з дати оприлюднення в електронній системі закупівель повідомлення про намір укласти договір про закупівлю. |
| **3** | **Проєкт договору про закупівлю** | Проєкт договору про закупівлю викладено в ***Додатку 3*** до цієї тендерної документації.  Договір про закупівлю укладається відповідно до вимог цієї тендерної документації та тендерної пропозиції переможця у письмовій формі у вигляді єдиного документа.  Переможець процедури закупівлі під час укладення договору про закупівлю повинен надати відповідну інформацію про право підписання договору про закупівлю.  Договір про закупівлю за результатами проведеної закупівлі укладається відповідно до Цивільного і Господарського кодексів України з урахуванням положень статті 41 Закону, крім частин другої — п’ятої, сьомої — дев’ятої статті 41 Закону та Особливостей.  Істотними умовами договору про закупівлю є предмет (найменування, кількість, якість), ціна та строк дії договору. Інші умови договору про закупівлю істотними не є та можуть змінюватися відповідно до норм Господарського та Цивільного кодексів.  Умови договору про закупівлю не повинні відрізнятися від змісту тендерної пропозиції переможця процедури закупівлі, у тому числі за результатами електронного аукціону, крім випадків:  визначення грошового еквівалента зобов’язання в іноземній валюті;  перерахунку ціни в бік зменшення ціни тендерної пропозиції переможця без зменшення обсягів закупівлі;  перерахунку ціни та обсягів товарів в бік зменшення за умови необхідності приведення обсягів товарів до кратності упаковки. |
| **4** | **Дії замовника при відмові переможця торгів підписати договір про закупівлю** | У разі відмови переможця процедури закупівлі від підписання договору про закупівлю відповідно до вимог тендерної документації, неукладення договору про закупівлю з вини учасника або ненадання замовнику підписаного договору у строк, визначений цим Законом, замовник відхиляє тендерну пропозицію такого учасника, визначає переможця процедури закупівлі серед тих учасників, строк дії тендерної пропозиції яких ще не минув, та приймає рішення про намір укласти договір про закупівлю у порядку та на умовах, визначених Законом. |
| **5** | **Забезпечення виконання договору про закупівлю** | Не вимагається. |

**ДОДАТОК №1**

**до Тендерної документації**

**ПЕРЕЛІК ДОКУМЕНТІВ, ЯКІ ВИМАГАЮТЬСЯ ДЛЯ ПІДТВЕРДЖЕННЯ ВІДПОВІДНОСТІ ПРОПОЗИЦІЇ УЧАСНИКА КВАЛІФІКАЦІЙНИМ ТА ІНШИМ ВИМОГАМ ЗАМОВНИКА**

**Розділ 1. Документи, які повинен надати учасник у складі тендерної пропозиції, для підтвердження відповідності кваліфікаційним критеріям встановленим замовником відповідно ст. 16 Закону України «Про публічні закупівлі»:**

|  |  |
| --- | --- |
| **Критерій** | **Підтвердження відповідності** |
| **1. Наявність документально підтвердженого досвіду виконання аналогічного (аналогічних) за предметом закупівлі договору (договорів)** | 1.1. Довідка за встановленою формою про виконання аналогічного (аналогічних) договору (договорів). Аналогічним договором є договір (двосторонній або декілька сторонній) на поставку товару, що є аналогічним за предметом закупівлі або кодом ДК, подібний за змістом та своєю правовою природою.  Форма  Довідка про наявність документально підтвердженого досвіду виконання аналогічного (аналогічних) за предметом закупівлі договору (договорів)   |  |  |  |  |  |  | | --- | --- | --- | --- | --- | --- | | № з/п | Номер та дата договору | Предмет договору | Повне найменування контрагента, з яким укладено договір | Адреса, контактні телефони особи контрагента, відповідального за виконання умов договору | Інформація про виконання договору | | 1 |  |  |  |  |  | | 2 |  |  |  |  |  |   1.2. Для підтвердження наявності досвіду виконання аналогічного (аналогічних) за предметом закупівлі договору (договорів) надати в складі тендерної пропозиції оригінал або копію договору (договорів) (не менше одного), що наведений (наведені) в таблиці, складеної за Формою.  1.3. Для підтвердження виконання поданого (поданих) учасником договору (договорів) в якості аналогічних необхідно надати в складі тендерної пропозиції копії відгуку про виконання договору та/або видаткових накладних (не менше одного). Відгук повинен мати посилання на договір, який виконувався та бути належно оформлений.  *\*Замовниками згідно з договорами можуть бути суб’єкти будь-якої форми власності.* |

*\*У разі участі об’єднання учасників підтвердження відповідності кваліфікаційним критеріям здійснюється з урахуванням узагальнених об’єднаних показників кожного учасника такого об’єднання на підставі наданої об’єднанням інформації.*

**Розділ 2.**

**Перелік документів та інформації для підтвердження відсутності підстав для відхилення учасника/учасника-переможця відповідно до вимог, визначених п.47 Особливостей**

**Підтвердження відповідності УЧАСНИКА (в тому числі для об’єднання учасників як учасника процедури)  вимогам, визначеним у пункті 47 Особливостей.**

Замовник не вимагає від учасника процедури закупівлі під час подання тендерної пропозиції в електронній системі закупівель будь-яких документів, що підтверджують відсутність підстав, визначених у пункті 47 Особливостей (крім абзацу чотирнадцятого цього пункту), крім самостійного декларування відсутності таких підстав учасником процедури закупівлі відповідно до абзацу шістнадцятого пункту 47 Особливостей.

Учасник процедури закупівлі підтверджує відсутність підстав, зазначених в пункті 47 Особливостей (крім підпунктів 1 і 7, абзацу чотирнадцятого цього пункту), шляхом самостійного декларування відсутності таких підстав в електронній системі закупівель під час подання тендерної пропозиції.

Замовник самостійно за результатами розгляду тендерної пропозиції учасника процедури закупівлі підтверджує в електронній системі закупівель відсутність в учасника процедури закупівлі підстав, визначених підпунктами 1 і 7 цього пункту.

Учасник  повинен надати **довідку у довільній формі** щодо відсутності підстави для відмови учаснику процедури закупівлі в участі у відкритих торгах, встановленої в абзаці 14 пункту 47 Особливостей. Учасник процедури закупівлі, що перебуває в обставинах, зазначених у цьому абзаці, може надати підтвердження вжиття заходів для доведення своєї надійності, незважаючи на наявність відповідної підстави для відмови в участі у відкритих торгах. Для цього учасник (суб’єкт господарювання) повинен довести, що він сплатив або зобов’язався сплатити відповідні зобов’язання та відшкодування завданих збитків. Якщо замовник вважає таке підтвердження достатнім, учаснику процедури закупівлі не може бути відмовлено в участі в процедурі закупівлі.

Якщо на момент подання тендерної пропозиції учасником в електронній системі закупівель відсутня технічна можливість підтвердження учасником відсутності окремих підстав, зазначених у пункті 47 Особливостей, шляхом самостійного декларування в електронній системі, то факт подання тендерної пропозиції вважається самостійним декларуванням відсутності таких підстав для відмови йому в участі в торгах за вимогами пункту 47 Особливостей.

У разі коли учасник процедури закупівлі має намір залучити інших суб’єктів господарювання як субпідрядників/співвиконавців в обсязі не менш як 20 відсотків вартості договору про закупівлю у разі закупівлі робіт або послуг для підтвердження його відповідності кваліфікаційним критеріям відповідно до частини третьої статті 16 Закону *(у разі застосування таких критеріїв до учасника процедури закупівлі)*, замовник перевіряє таких суб’єктів господарювання щодо відсутності відсутність підстав, визначених пунктом 47 Особливостей.

**Перелік документів та інформації  для підтвердження відповідності ПЕРЕМОЖЦЯ вимогам, визначеним у пункті 47 Особливостей:**

Переможець процедури закупівлі у строк, що не перевищує чотири дні з дати оприлюднення в електронній системі закупівель повідомлення про намір укласти договір про закупівлю, повинен надати замовнику шляхом оприлюднення в електронній системі закупівель документи, що підтверджують відсутність підстав, зазначених у підпунктах 3, 5, 6 і 12 та в абзаці чотирнадцятому пункту 47 Особливостей.

Першим днем строку, передбаченого цією тендерною документацією та/ або Законом та/ або Особливостями, перебіг якого визначається з дати певної події, вважатиметься наступний за днем відповідної події календарний або робочий день, залежно від того, у яких днях (календарних чи робочих) обраховується відповідний строк.

**Документи, які надаються  ПЕРЕМОЖЦЕМ (юридичною особою):**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **№**  **з/п** | **Вимоги** згідно п. 47 Особливостей | **Переможець торгів на виконання вимоги** згідно п. 44 Особливостей **(підтвердження відсутності підстав) повинен надати таку інформацію:** |
| **1** | Керівника учасника процедури закупівлі, фізичну особу, яка є учасником процедури закупівлі, було притягнуто згідно із законом до відповідальності за вчинення корупційного правопорушення або правопорушення, пов’язаного з корупцією.  **(підпункт 3 пункт 47 Особливостей)** | **Інформаційна довідка з Єдиного державного реєстру осіб, які вчинили корупційні або пов’язані з корупцією правопорушення, згідно з якою не буде знайдено інформації про корупційні або пов'язані з корупцією правопорушення** керівника **учасника процедури закупівлі або гарантійний лист/довідка у довільній формі про підтвердження відсутності даної підстави для відхилення тендерної пропозиції.**  **Довідка надається в період відсутності функціональної можливості перевірки інформації на вебресурсі Єдиного державного реєстру осіб, які вчинили корупційні або пов’язані з корупцією правопорушення, яка не стосується запитувача.** |
| **2** | Керівник учасника процедури закупівлі був засуджений за кримінальне правопорушення, вчинене з корисливих мотивів (зокрема, пов’язане з хабарництвом, шахрайством та відмиванням коштів), судимість з якого не знято або не погашено в установленому законом порядку.  (підпункт 6 пункт 47 Особливостей) | **Повний витяг з інформаційно-аналітичної системи «Облік відомостей про притягнення особи до кримінальної відповідальності та наявності судимості» сформований у паперовій або електронній формі, що містить інформацію про відсутність судимості або обмежень, передбачених кримінальним процесуальним законодавством України щодо керівника учасника процедури закупівлі, яка підписала тендерну пропозицію.**  **Документ повинен бути виданим не більше місячної давнини відносно дати оприлюдненого в електронній системі закупівель повідомлення про намір укласти договір про закупівлю.** |
| **3** | Керівника учасника процедури закупівлі, фізичну особу, яка є учасником процедури закупівлі, було притягнуто згідно із законом до відповідальності за вчинення правопорушення, пов’язаного з використанням дитячої праці чи будь-якими формами торгівлі людьми.  **(підпункт 12 пункт 47 Особливостей)** |
| **4** | Учасник процедури закупівлі не виконав свої зобов’язання за раніше укладеним договором про закупівлю з цим самим замовником, що призвело до його дострокового розірвання, і було застосовано санкції у вигляді штрафів та/або відшкодування збитків — протягом трьох років з дати дострокового розірвання такого договору. Учасник процедури закупівлі, що перебуває в обставинах, зазначених у цьому абзаці, може надати підтвердження вжиття заходів для доведення своєї надійності, незважаючи на наявність відповідної підстави для відмови в участі у відкритих торгах.  **(абзац 14 пункт 47 Особливостей)** | **Довідка в довільній формі**, яка містить інформацію про те, що між переможцем та замовником раніше не було укладено договорів, або про те, що переможець процедури закупівлі виконав свої зобов’язання за раніше укладеним із замовником договором про закупівлю, відповідно, підстав, що призвели б до його дострокового розірвання і до застосування санкції у вигляді штрафів та/або відшкодування збитків, не було, або довідка з інформацією про те, що він надав підтвердження вжиття заходів для доведення своєї надійності, незважаючи на наявність відповідної підстави для відмови в участі у відкритих торгах (для цього переможець (суб’єкт господарювання) повинен довести, що він сплатив або зобов’язався сплатити відповідні зобов’язання та відшкодування завданих збитків. |

**Документи, які надаються ПЕРЕМОЖЦЕМ (фізичною особою чи фізичною особою — підприємцем):**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **№**  **з/п** | **Вимоги** згідно пункту 47 Особливостей | **Переможець торгів на виконання вимоги** згідно пункту 44 Особливостей **(підтвердження відсутності підстав) повинен надати таку інформацію:** |
| **1** | Керівника учасника процедури закупівлі, фізичну особу, яка є учасником процедури закупівлі, було притягнуто згідно із законом до відповідальності за вчинення корупційного правопорушення або правопорушення, пов’язаного з корупцією.  **(підпункт 3 пункт 47 Особливостей)** | **Інформаційна довідка з Єдиного державного реєстру осіб, які вчинили корупційні або пов’язані з корупцією правопорушення, згідно з якою не буде знайдено інформації про корупційні або пов'язані з корупцією правопорушення** керівника **учасника процедури закупівлі або гарантійний лист/довідка у довільній формі про підтвердження відсутності даної підстави для відхилення тендерної пропозиції.**  **Довідка надається в період відсутності функціональної можливості перевірки інформації на вебресурсі Єдиного державного реєстру осіб, які вчинили корупційні або пов’язані з корупцією правопорушення, яка не стосується запитувача.** |
| **2** | Фізична особа, яка є учасником процедури закупівлі, була засуджена за кримінальне правопорушення, вчинене з корисливих мотивів (зокрема, пов’язане з хабарництвом та відмиванням коштів), судимість з якої не знято або не погашено в установленому законом порядку.  **(підпункт 5 пункт 47 Особливостей)** | **Повний витяг з інформаційно-аналітичної системи «Облік відомостей про притягнення особи до кримінальної відповідальності та наявності судимості» сформований у паперовій або електронній формі, що містить інформацію про відсутність судимості або обмежень, передбачених кримінальним процесуальним законодавством України щодо фізичної особи, яка є учасником процедури закупівлі.**  **Документ повинен бути виданим не більше місячної давнини відносно дати оприлюдненого в електронній системі закупівель повідомлення про намір укласти договір про закупівлю.** |
| **3** | Керівника учасника процедури закупівлі, фізичну особу, яка є учасником процедури закупівлі, було притягнуто згідно із законом до відповідальності за вчинення правопорушення, пов’язаного з використанням дитячої праці чи будь-якими формами торгівлі людьми.  **(підпункт 12 пункт 47 Особливостей)** |
| **4** | Учасник процедури закупівлі не виконав свої зобов’язання за раніше укладеним договором про закупівлю з цим самим замовником, що призвело до його дострокового розірвання, і було застосовано санкції у вигляді штрафів та/або відшкодування збитків — протягом трьох років з дати дострокового розірвання такого договору. Учасник процедури закупівлі, що перебуває в обставинах, зазначених у цьому абзаці, може надати підтвердження вжиття заходів для доведення своєї надійності, незважаючи на наявність відповідної підстави для відмови в участі у відкритих торгах.  **(абзац 14 пункт 47 Особливостей)** | **Довідка в довільній формі**, яка містить інформацію про те, що між переможцем та замовником раніше не було укладено договорів, або про те, що переможець процедури закупівлі виконав свої зобов’язання за раніше укладеним із замовником договором про закупівлю, відповідно, підстав, що призвели б до його дострокового розірвання і до застосування санкції у вигляді штрафів та/або відшкодування збитків, не було, або довідка з інформацією про те, що він надав підтвердження вжиття заходів для доведення своєї надійності, незважаючи на наявність відповідної підстави для відмови в участі у відкритих торгах (для цього переможець (суб’єкт господарювання) повинен довести, що він сплатив або зобов’язався сплатити відповідні зобов’язання та відшкодування завданих збитків. |

**Розділ 3. Інші документи**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **1.** | Правомочність на укладення договору про закупівлю та підписання пропозиції | **Для юридичних осіб**  1.1. Повноваження щодо підпису документів тендерної пропозиції уповноваженої особи учасника процедури закупівлі - юридичної особи підтверджується: для посадових (службових) осіб учасника, які уповноважені підписувати документи пропозиції та вчиняти інші юридично значущі дії від імені учасника на підставі положень установчих документів – розпорядчий документ про призначення (обрання) на посаду відповідної особи (наказ про призначення та/або протокол зборів засновників та/або рішення засновника тощо); для осіб, що уповноважені представляти інтереси учасника під час проведення процедури закупівлі, та які не входять до кола осіб, які представляють інтереси учасника без довіреності – довіреність, оформлена у відповідності до вимог чинного законодавства, із зазначенням повноважень повіреного, разом з документами, що у відповідності до цього пункту підтверджують повноваження посадової (службової) особи учасника, що підписала від імені учасника вказану довіреність.  1.2. Сканована з оригіналу копія Статуту із змінами (в разі їх наявності) або іншого установчого документу. У разі, якщо учасник здійснює діяльність на підставі модельного статуту, необхідно надати копію рішення засновників про створення такої юридичної особи.  У разі, якщо державна реєстрація учасника була здійснена після 01.01.2016 року, то учасник має право надати опис документів, що надаються юридичною особою державному реєстратору для проведення державної реєстрації юридичної особи із зазначенням унікального коду, що дає можливість доступу до результатів надання адміністративних послуг у сфері державної реєстрації, у тому числі до установчих документів юридичної особи. В описі документів повинні бути зазначені: унікальний код, веб-сайт за яким Замовник має можливість перевірити установчі документи юридичної особи, дата формування витягу, а також підпис та ініціали державного реєстратора, який здійснює державну реєстрацію юридичної особи.  **Для фізичних осіб-підприємців:**  1.3. Повноваження учасника – фізичної особи, у тому числі фізичної особи-підприємця підтверджується поданням в складі тендерної пропозиції паспорта громадянина України або двосторонньої копії паспорта громадянина України у випадку, якщо такий паспорт оформлено у формі картки, що містить безконтактний електронний носій та копією Витягу про місце реєстрації, що відповідно до норм чинного законодавства України є невід’ємним додатком до ID-карти, або копією іншого документа, передбаченого ст.13 Закону України «Про Єдиний державний демографічний реєстр та документи, що підтверджують громадянство України, посвідчують особу чи її спеціальний статус» від №549VI 20.11.2012р. (зі змінами та доповненнями); довідкою про присвоєння ідентифікаційного коду;  Учасник-нерезидент повинен надати зазначені у цій тендерній документації документи з урахуванням особливостей законодавства країни, в якій цей учасник зареєстрований (аналоги документів). У разі подання аналогу документу або у разі відсутності такого документу та його аналогу учасник-нерезидент повинен додати до тендерної пропозиції пояснювальну записку. Для підтвердження дійсності оригіналів офіційних документів з метою використання їх на території України, документи повинні бути легалізовані у встановленому порядку або засвідчені спеціальним штампом «Apostille» (апостиль), якщо країна, в якій цей учасник зареєстрований, підписала відповідну конвенцію, крім випадку, якщо існують угоди між двома або декількома державами, які відміняють або спрощують зазначену процедуру або звільняють сам документ від легалізації.  Документи легалізуються учасниками торгів – іноземними суб’єктами господарювання наступним чином:  а) за спрощеною процедурою проставлення Апостиля (Apostille) відповідно до статей 3 та 4 Гаазької Конвенції від 05.10.1961р.  б) або за процедурою консульської легалізації відповідно до Віденської Конвенції «Про консульські зносини» 1963 року  в) або завірений нотаріально (в разі, якщо документ не потребує легалізації згідно з міжнародною угодою (конвенцією тощо) між Україною та країною-учасника торгів) та в такому випадку надається лист-роз‘яснення, складений в довільній формі, за підписом уповноваженої особи учасника, з посиланням на відповідну міжнародну угоду (конвенцію тощо) між Україною та країною-учасника торгів, згідно з якою документ не потребує легалізації.  **\*У разі якщо тендерна пропозиція подається об’єднанням учасників, до неї обов’язково включається документ про створення такого об’єднання.** |
| **2.** | Відомості про учасника | Відомості про учасника за встановленою формою:  Форма «ВІДОМОСТІ ПРО УЧАСНИКА».   1. Повна та скорочена назва учасника: 2. Назва документа, яким затверджено Статут учасника, його номер та дата (для юридичних осіб): 3. Місце та дата проведення державної реєстрації учасника: 4. Статус учасника (виробник або надавач послуг або виконавець робіт, дилер, представник або ін.): 5. Організаційно-правова форма: 6. Форма власності: 7. Юридична адреса: 8. Поштова адреса: 9. Реквізити банку/банків (номер рахунку (у разі наявності), найменування банку та його код МФО), у якому (яких) обслуговується учасник: 10. *Відомості про контактну(контактних) особу (осіб)учасника (ім’я ПРІЗВИЩЕ, посада, контактний мобільний телефон, е-mail , інше)*  |  |  |  |  | | --- | --- | --- | --- | | Повна назва посад | ім’я ПРІЗВИЩЕ | Контактний номер телефону | Е-mail (у разі наявності) | | 1. Посадова особа, яка має право на укладення договору |  |  |  | | 2. Посадова особа, яка має право на підписання тендерної пропозиції |  |  |  | | 3. Інші уповноважені особи |  |  |  | |
| **3.** | Відомості щодо сплати податків та зборів ( у разі наявності) | Скановане з оригіналу свідоцтво про реєстрацію платника ПДВ (для платників, які зареєстровані до 01.01.2014р.) або сканований з оригіналу витяг з реєстру платників податку на додану вартість, або скановане з оригіналу свідоцтво платника єдиного податку/витяг з реєстру платників єдиного податку (для платників єдиного податку). |
| **4.** | Надання згоди на використання інформації на виконання вимог Закону України «Про захист персональних даних» | Лист-згода в довільній формі або відповідно до взірця, що наведений в **Додатку №4** до даної документації, повинна бути підписана особою, яка підписує тендерну пропозицію та/або уповноважена на підписання договору про закупівлю. |

**Додаток №2**

**до тендерної документації**

**ІНФОРМАЦІЯ**

**про необхідні технічні, якісні та кількісні характеристики предмета закупівлі,**

**в тому числі документи, які повинен надати учасник для підтвердження відповідності зазначеним характеристикам**

Предмет закупівлі: **код ДК 021:2015 -** 33600000-6 Фармацевтична продукція

**Кількісні характеристики предмета закупівлі:**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| ***№***  ***п/п*** | ***Найменування предмету закупівлі*** | ***Одиниці виміру*** | ***Кількість*** |
| 1 | **Толперіл** таблетки, вкриті плівковою оболонкою, по 50 мг,50 мг, по 10 таблеток у блістері, по 3 блістери у коробці з картону.  МНН: (Tolperisone) | упаковка | 50 |
| 2 | **ВІТАКСОН®** таблетки вкриті плівковою оболонкою, по 10 таблеток в блістері, по 6 блістерів у пачці з картону.  МНН: (Comb drug) | упаковка | 50 |
| 3 | **ДЕКСАМЕТАЗОНУ ФОСФАТ**  розчин для ін'єкцій,4 мг/мл,по 1 мл в ампулі, по 10 ампул у пачці.  МНН: (Dexamethasone) | упаковка | 20 |
| 4 | **ОМЕПРАЗОЛ** капсули, 20 мг,10 капсул у блістері, по 3 блістери в пачці.  **МНН:** (Omeprazole) | упаковка | 200 |
| 5 | **БАРБОВАЛ®**  краплі оральні, по 25 мл у флаконі з пробкою-крапельницею, по 1 флакону в пачці.  МНН:( Barbiturates in combination with other drugs) | упаковка | 100 |
| 6 | **ТІАРА СОЛО** таблетки, вкриті плівковою оболонкою,160 мг, по 14 таблеток у контурній чарунковій упаковці, по 2 контурних чарункових упаковок в пачці.  МНН: (Valsartan) | упаковка | 20 |
| 7 | **ДИКЛОФЕНАК** супозиторії ректальні, 0,1 г, по 5 супозиторіїв у блістері, по 2 блістери в пачці.  МНН: (Diclofenac) | упаковка | 10 |
| 8 | **ТОККАТА®** таблетки, вкриті плівковою оболонкою,150 мг, по 10 таблеток у блістері, по 3 блістери у пачці.  МНН: (Tolperisone) | упаковка | 50 |
| 9 | **ПРОЗЕРИН** розчин для ін'єкцій,0,5 мг/мл, по 1 мл в ампулі, по 5 ампул у контурній чарунковій упаковці, по 2 контурні чарункові упаковки в пачці.  МНН: (Neostigmine) | упаковка | 60 |
| 10 | **ГІДРОКОРТИЗОНУ АЦЕТАТ** суспензія для ін'єкцій, 0,025, по 2 мл в ампулі, №10  МНН: (Hydrocortisone) | упаковка | 10 |
| 11 | **ФОРІНЕКС** спрей назальний, суспензія,50 мкг/дозу, по 140 доз у флаконі з насосом-дозатором з розпилювачем назального призначення, по 1 флакону у пачці.  МНН: (Mometasone) | упаковка | 20 |
| 12 | **РИБОКСИН** таблетки, вкриті оболонкою,200 мг, по 10 таблеток у контурній чарунковій упаковці, по 5 контурних чарункових упаковок у пачці.  МНН: (Inosine) | упаковка | 3 |
| 13 | **КАПТОПРЕС** таблетки, каптоприлу 50 мг; гідрохлоротіазиду 25 мг,по 10 таблеток у контурних чарункових упаковках, по 2 контурні чарункові упаковки в пачці.  МНН: (Captopril and diuretics) | упаковка | 30 |
| 14 | **АСПАРКАМ** таблетки, калію аспарагінат 0,175 г, магнію аспарагінат 0,175 г,по 50 таблеток у блістері, по 1 блістеру у пачці.  МНН: Magnesium (different salts in combination)) | упаковка | 10 |
| 15 | **БІСОПРОЛ®** таблетки,10 мг,по 10 таблеток у блістері, по 3 блістери у пачці.  МНН: (Bisoprolol) | упаковка | 40 |
| 16 | **БІСОПРОЛ®** таблетки,5 мг,по 10 таблеток у блістері, по 3 блістери у пачці.  МНН: (Bisoprolo) | упаковка | 30 |
| 17 | **Еналаприл** таблетки,5 мг,По 10 таблеток у блістері по 3 блістери у картонній коробці .  МНН: (Enalapril) | упаковка | 20 |
| 18 | **ЛІЗИНОПРИЛ** таблетки,  5мг по 10 таблеток у блістері, по 3 блістери у коробці з картону.  МНН: (Lisinopril) | упаковка | 15 |
| 19 | **ЛІЗИНОПРИЛ** таблетки,10 мг,по 10 таблеток у блістері, по 6 блістерів у коробці з картону.  МНН: (Lisinopril) | упаковка | 15 |
| 20 | **Клопідогрель** таблетки, вкриті оболонкою, по 75 мг, по 10 таблеток у блістері, по 3 блістери в коробці з картону.  МНН: (Clopidogrel) | упаковка | 15 |
| 21 | **КАРДІО-ДАР®** таблетки, вкриті плівковою оболонкою, 75 мг, по 100 таблеток у контейнері, по 1 контейнеру у пачці.  МНН: (Acetylsalicylic acid) | упаковка | 20 |
| 22 | **КАРДІО-ДАР®** таблетки, вкриті плівковою оболонкою,150 мг по 100 таблеток у контейнері, по 1 контейнеру у пачці.  МНН: (Acetylsalicylic acid) | упаковка | 10 |
| 23 | **ПРЕВЕНТОР** таблетки, вкриті плівковою оболонкою,20 мг  по 10 таблеток у контурній чарунковій упаковці; по 9 контурних чарункових упаковок в пачці.  МНН: (Rosuvastatin) | упаковка | 20 |
| 24 | **ІНДАПАМІД** таблетки, вкриті оболонкою,2,5 мг,  по 30 таблеток у блістері,  по 1 блістеру у коробці з картону.  МНН: (Indapamide) | упаковка | 10 |
| 25 | **ДИКЛОФЕНАК** гель,50 мг/г,по 40 г у тубі, по 1 тубі в пачці з картону.  МНН: (Diclofenac) | упаковка | 60 |
| 26 | **Гепаринова мазь**  1г містить: гепарину натрію 100 ОД, бензокаїну 40 мг, по 25 г у тубі, по 1 тубі в пачці.  МНН: (Heparin, combinations) | упаковка | 50 |
| 27 | **ВАЛЕРІАНИ ЕКСТРАКТ** таблетки, вкриті оболонкою, 20 мг, по 10 таблеток у блістері, по 5 блістерів у пачці.  МНН: (Valerianae radix) | упаковка | 30 |
| 28 | **Флорисед** капсули, по 10 капсул у блістері, по 2  блістери у картонній коробці.  МНН: (Comb drug) | упаковка | 95 |
| 29 | **Аміак** розчин для зовнішнього застосування , 10% ,по 40 мл у флаконі .  МНН: (Ammonia) | флакон | 10 |
| 30 | **СПИРТ ЕТИЛОВИЙ** розчин для зовнішнього застосування,70%,по 100 мл у флаконі.  МНН: (Ethanol) | флакон | 150 |
| 31 | **Димексид - ЖФФ** рідина для зовнішнього застосування, по 100 мл у флаконі.  МНН: (Dimethyl sulfoxide) | флакон | 10 |
| 32 | **ЛОПЕРАМІД** таблетки, 2 мг, по 10 таблеток у блістері, по 2 блістери в пачці.  МНН:(Loperamide) | упаковка | 40 |
| 33 | **Вугілля активоване** таблетки , 250 мг,по 10 таблеток у контурних безчарункових упаковках.  МНН:( Medicinal charcoal) | упаковка | 30 |
| 34 | **ВІНПОЦЕТИН** таблетки,5 мг, по 10 таблеток у контурній чарунковій упаковці, по 3 контурних чарункових упаковок у пачці.  МНН:( Vinpocetine) | упаковка | 100 |
| 35 | **Лірика** капсули ,75 мг, по 14 капсул у блістері, по 1 блістеру в картонній коробці.  МНН:( Pregabalin) | упаковка | 300 |
| 36 | **ЦИНАРИЗИН** таблетки ,0,025 г,по 10 таблеток у блістері, по 5 блістерів у пачці.  МНН:( Cinnarizine) | упаковка | 30 |
| 37 | **ПІРАЦЕТАМ** таблетки, вкриті оболонкою, 200 мг,по 10 таблеток у блістері, по 6 блістерів у пачці.  МНН:( Piracetam) | упаковка | 30 |
| 38 | **НІЦЕРГОЛІН** таблетки, вкриті оболонкою,10 мг, по 10 таблеток у блістері, по 3 блістери в пачці.  МНН:( Nicergoline) | упаковка | 30 |
| 39 | **ПЕНТОКСИФІЛІН** таблетки , 200 мг, по 10 таблеток у контурній чарунковій упаковці, по 2 контурні чарункові упаковки в пачках.  МНН:( Pentoxifylline) | упаковка | 150 |
| 40 | **ГІПНОС®** таблетки, вкриті оболонкою, 15 мг, по 10 таблеток у контурній чарунковій упаковці, по 2 контурні чарункові упаковки у пачці.  МНН:( Doxylamine) | упаковка | 50 |
| 41 | **ГАСТРО-НОРМ®** таблетки, вкриті плівковою оболонкою, 120 мг, по 10 таблеток у блістері, по 10 блістерів у пачці.  МНН:( Bismuth subcitrate) | упаковка | 30 |
| 42 | **ПАНКРЕАТИН 8000** таблетки гастрорезистентні, панкреатин з ферментативною активністю, по 10 таблеток у блістері, по 5 блістерів в пачці з картону .  МНН:( Multienzymes (lipase, protease etc.)) | упаковка | 30 |
| 43 | **МЕТОКЛОПРАМІД** таблетки,10 мг, по 10 таблеток у контурній чарунковій упаковці, по 5 контурних чарункових упаковок у пачці.  МНН: (Metoclopramide) | упаковка | 15 |
| 44 | **Лоратадин** таблетки,10 мг,по 10 таблеток у блістері, по 1 блістеру в пачці.  МНН:(Loratadine) | упаковка | 50 |
| 45 | **ДАРСІЛ®** таблетки вкриті оболонкою,22,5 мг,по 10 таблеток у контурній чарунковій упаковці, по 10 контурних чарункових упаковок у пачці.  МНН:( Silymarin) | упаковка | 15 |
| 46 | **АНТРАЛЬ®** таблетки, вкриті плівковою оболонкою,0,2 г,по 10 таблеток у блістері, по 3 блістери у пачці з картону.  МНН:( Antral\*) | упаковка | 100 |
| 47 | **ТІОТРИАЗОЛІН®** таблетки,200 мг,по 10 таблеток у блістері, по 9 блістерів в пачці.  МНН:( Tiazotic acid) | упаковка | 3 |
| 48 | **АМБРОКСОЛ** таблетки,30 мг,по 10 таблеток у контурній чарунковій упаковці, по 2 контурні чарункові упаковки у пачці.  МНН:( Ambroxol) | упаковка | 30 |
| 49 | **Ацетал** таблетки по 600 мг, по 10 таблеток у блістері, по 1 блістеру в коробці з картону.  МНН:( Acetylcysteine) | упаковка | 10 |
| 50 | **Хлорофіліпт** таблетки, 12,5 мг,по 10 таблеток у блістері, по 2 блістера в пачці з картону.  МНН:( Chlorophyllipt\*) | упаковка | 10 |
| 51 | **Інгаліпт- Н** спрей для ротової порожнини, по 1 балону з розпилювачем та захисним ковпачком у пачці з картону.  МНН:( Comb drug) | упаковка | 10 |
| 52 | **АСТРАЦИТРОН** порошок для орального розчину,по 10 саше у коробці з картону.  МНН:( Paracetamol, combinations excl. Psycholeptics) | упаковка | 8 |
| 53 | **РІНАЗАЛ® ЕКСТРА** спрей назальний, дозований,0,5 мг/ мл, по 10 мл у флаконі з дозувальним насосом, по 1 флакону у пачці.  МНН: (Oxymetazoline) | упаковка | 10 |
| 54 | **Тринефрон** капсули,по 10 капсул у блістері, по 6 блістерів у коробці з картону.  МНН:( Comb drug) | упаковка | 15 |
| 55 | **УРОЛЕСАН®** краплі оральні, 25 мл у флаконі-крапельниці, по 1 флакону-крапельниці в пачці.  МНН:( Comb drug) | упаковка | 10 |
| 56 | **АМІКСИН® ІС** таблетки, вкриті оболонкою, 0,125 г (125 мг), № 3 (3х1).  МНН:( Amixin\*) | упаковка | 30 |
| 57 | **Метронідазол** таблетки ,по 250 мг, по 10 таблеток у блістері по 2 блістери у пачці з картону.  МНН:( Metronidazole) | упаковка | 15 |
| 58 | **НІФУРОКСАЗИД** таблетки вкриті плівковою оболонкою, 200 мг, по 10 таблеток у блістері, по 2 блістери в пачці .  МНН:( Nifuroxazide) | упаковка | 15 |
| 59 | **ДОКСИЦИКЛІН** капсули, 100 мг, по 10 капсул у контурній чарунковій упаковці, по 1 контурній чарунковій упаковці в пачці.  МНН:( Doxycycline) | упаковка | 5 |
| 60 | **РЕНАЛГАН®** таблетки, по 10 таблеток у блістері, по 2 блістери в пачці .  МНН:( Pitofenone and analgesics) | упаковка | 20 |
| 61 | **ІБУПРОФЕН 400** таблетки, вкриті оболонкою, 400 мг,по 10 таблеток у блістері, по 2 блістери у пачці з картону.  МНН:( Ibuprofen) | упаковка | 60 |
| 62 | **ІБУПРОФЕН** таблетки,200 мг, по 10 таблеток в контурній чарунковій упаковці, по 5 контурних чарункових упаковок в пачці.  МНН:( Ibuprofen) | упаковка | 60 |
| 63 | **МЕЛОКСИКАМ** таблетки, 0,015г , по 10 таблеток у блістері, по 2 блістери в пачці.  МНН:( Meloxicam) | упаковка | 40 |
| 64 | **L-ЛІЗИНУ ЕСЦИНАТ®** розчин для ін’єкцій,1 мг/мл,по 5 мл в ампулі, по 5 ампул у блістері, по 2 блістери в пачці.  МНН:( Mono) | упаковка | 50 |
| 65 | **АСПАРКАМ** розчин для ін'єкцій, по 5 мл в ампулі, по 5 ампул у блістері,по 2 блістери в пачці.  МНН:( Magnesium (different salts in combination)) | упаковка | 10 |
| 66 | **ВІНПОЦЕТИН** концентрат для приготування розчину для інфузій, 5 мг/мл, по 2 мл в ампулі, по 5 ампул в контурній чарунковій упаковці, по 2 контурні чарункові упаковки в пачці; по 2 мл в ампулі, по 10 ампул в контурній чарунковій упаковці, по 1 контурній чарунковій упаковці в пачці.  МНН:( Vinpocetine) | упаковка | 100 |
| 67 | **ПЕНТОКСИФІЛІН** розчин для ін'єкцій,20 мг/мл,по 5 мл в ампулі, по 10 ампул у коробці, по 2 контурні чарункові упаковки в пачці.  МНН:( Pentoxifylline) | упаковка | 50 |
| 68 | **ПІРАЦЕТАМ** розчин для ін'єкцій 200 мг/мл, по 5 мл в ампулі, по 5 ампул у контурній чарунковій упаковці, по 2 контурні чарункові упаковки в пачці.  МНН:( Piracetam) | упаковка | 20 |
| 69 | **ПАПАВЕРИН** розчин для ін'єкцій,20 мг/мл ,по 2 мл в ампулі, по 10 ампул у коробці, по 5 ампул у контурній чарунковій упаковці, по 2 контурні чарункові упаковки в пачці.  МНН:( Papaverine) | упаковка | 20 |
| 70 | **АНАЛЬГІН** розчин для ін'єкцій, 500 мг/мл, по 2 мл в ампулі, по 5 ампул у контурній чарунковій упаковці, по 2 контурні чарункові упаковки у пачці.  МНН:( Papaverine) | упаковка | 20 |
| 71 | **НОВОКАЇН** розчин для ін'єкцій 5 мг/мл, по 5 мл в ампулі; по 5 ампул у контурній чарунковій упаковці; по 2 контурні чарункові упаковки в пачці.  МНН:( Procaine) | упаковка | 10 |
| 72 | **КЕЙВЕР®**  розчин для ін'єкцій,50 мг/2 мл,по 2 мл в ампулі, по 5 ампул у блістері, по 2 блістери в пачці.  МНН:( Dexketoprofen) | упаковка | 30 |
| 73 | **БЕТАСПАН®**  розчин для ін'єкцій,4 мг/мл,по 1 мл в ампулі, по 5 ампул у блістері, по 1 блістеру в пачці.  МНН:( Betamethasone) | упаковка | 15 |
| 74 | **ПРАЙД®**  розчин для інфузій,10 мг/мл,по 100 мл в пляшці, по 1 пляшці в пачці  МНН:( Paracetamol) | упаковка | 30 |
| 75 | **РЕНАЛГАН®** розчин для ін’єкцій, по 2 мл в ампулі, по 5 ампул у блістері, по 2 блістери у пачці з картону.  МНН:( Pitofenone and analgesics) | упаковка | 30 |
| 76 | **РЕВМОКСИКАМ®** розчин для ін'єкцій, 1% ,по 1,5 мл в ампулі, по 5 ампул у блістері по 1 блістеру у пачці.  МНН:( Meloxicam) | упаковка | 150 |
| 77 | **ДИКЛОФЕНАК** розчин для ін'єкцій,25 мг/мл,по 3 мл в ампулі, по 5 ампул у контурній чарунковій упаковці, по 2 контурні чарункові упаковки у пачці, по 3 мл в ампулі, по 10 ампул у коробці.  МНН:( Diclofenac) | упаковка | 60 |
| 78 | **МАГНІЮ СУЛЬФАТ** розчин для ін'єкцій, 250 мг/мл ,по 5 мл в ампулі, по 5 ампул у контурній чарунковій упаковці, по 2 контурні чарункові упаковки в пачці.  МНН:( Magnesium sulfate) | упаковка | 30 |
| 79 | **КАЛЬЦІЮ ГЛЮКОНАТ (СТАБІЛІЗОВАНИЙ)**  розчин для ін'єкцій,100 мг/мл,по 5 мл в ампулі, по 5 ампул у контурній чарунковій упаковці, по 2 контурні чарункові упаковки в пачці.  МНН:( Calcium gluconate) | упаковка | 30 |
| 80 | **ОНДАНСЕТРОН** розчин для ін’єкцій,2 мг/мл,по 2 мл в ампулі, по 5 ампул в касеті, по 1 касеті в пачці.  МНН:( Ondansetron) | упаковка | 5 |
| 81 | **ДИМЕДРОЛ** розчин для ін'єкцій,10 мг/мл ,по 1 мл в ампулі, по 10 ампул у контурній чарунковій упаковці, по 1 контурній чарунковій упаковці в пачці.  МНН:( Diphenhydramine) | упаковка | 20 |
| 82 | **КОКАРБОКСИЛАЗИ ГІДРОХЛОРИД**  розчин для ін`єкцій, 50 мг/2 мл ,по 2 мл в ампулі; по 5 ампул у блістері, по 2 блістери у пачці.  МНН: (Cocarboxylase\*) | упаковка | 1 |
| 83 | **ВАЛІДОЛ®** таблетки сублінгвальні ,0,06 г,по 10 таблеток у блістерах.  МНН: (Validol\*) | упаковка | 5 |
| 84 | **СЕПТЕФРИЛ®** таблетки,0,2 мг,по 10 таблеток у контурній чарунковій упаковці, по 1 контурні чарункові упаковки в пачці.  МНН: (Decamethoxine) | упаковка | 30 |
| 85 | **ЕВКАЗОЛІН® АКВА**  спрей назальний,1 мг/г,по 10 г у флаконі скляному з насосом-дозатором з розпилювачем назального призначення, по 1 флакону в пачці.  МНН: (Xylometazoline) | упаковка | 10 |
| 86 | **БАЛЬЗАМІЧНИЙ ЛІНІМЕНТ (ЗА ВИШНЕВСЬКИМ)**  лінімент, по 40 г у тубі, по 1 тубі в пачці з картону.  МНН: (Comb drug) | упаковка | 10 |
| 87 | **ГЛЮКОЗА**  розчин для інфузій , 50 мг/мл,по 200 мл в пляшці .  МНН: (Glucose) | флакон | 50 |
| 88 | **ФЛУКОНАЗОЛ** капсули ,50 мг,по 10 капсул у контурній чарунковій упаковці, по 1 контурній чарунковій упаковці у пачці.  МНН: (Fluconazole) | упаковка | 30 |
| 89 | **ТРИМЕТАЗИДИН** таблетки, вкриті оболонкою, 20 мг по 30 таблеток у блістері, по 2 блістери в коробці.  МНН: (Trimetazidine) | упаковка | 15 |
| 90 | **ФЛУКОНАЗОЛ-ДАРНИЦЯ** капсули 150 мг, по 1 капсулі у контурній чарунковій упаковці; по 3 контурні чарункові упаковки у пачці.  МНН: (Fluconazole) | упаковка | 20 |
| 91 | **НЕЙРАКОРД** розчин для ін'єкцій,1 мл по 2 мл в ампулі; по 5 ампул у блістері, по 1 блістеру в пачці.  МНН: (Vitamin B1 in combination with vitamin B6 and/or vitamin B12) | упаковка | 30 |
| 92 | **МАНІТ-НОВОФАРМ** розчин для інфузій ,150мг/мл , по 200 мл у пляшці.  МНН: (Mannitol) | упаковка | 5 |
| 93 | **ГІДАЗЕПАМ ІС®**  таблетки по 0,02 г № 20 (10х2).  МНН: (Hydazepam\*) | упаковка | 50 |

**І.** Перелік документів, які повинен надати учасник для підтвердження технічних та якісних характеристик предмета закупівлі:

1) Учасник повинен мати право на провадження діяльності з оптової чи роздрібної торгівлі лікарськими засобами або на виробництво лікарських засобів.

На підтвердження учасник повинен надати:

- копію чинної ліцензії на здійснення оптової чи роздрібної торгівлі лікарськими засобами, або копію чинної ліцензії на виробництво лікарських засобів, якщо учасник є вітчизняним виробником запропонованого товару, за ії відсутності письмове пояснення причин відсутності ліцензії, що повинна містити посилання на нормативні акти або копію роз’яснення державних органів.

2) Запропонований учасником товар повинен бути зареєстрованим в Україні у встановленому законодавством порядку.

Учасник повинен надати гарантійний лист, що під час поставки товару ним будуть надані копії реєстраційного посвідчення на лікарський засіб, виданий МОЗ України.

3) Учасник повинен підтвердити можливість поставки запропонованого ним товару, у кількості та в терміни, визначені цією Документацією та пропозицією Учасника.   
Учасник повинен надати авторизаційний лист (листи) виробника (представництва, філії виробника – з підтвердженням їх повноважень) або представника, дилера, дистриб’ютора чи іншого уповноваженого на це виробником (з документальним підтвердженням такого представництва), яким підтверджується можливість поставки товару в 2023 році, який є предметом закупівлі цих торгів та пропонується учасником. Лист від виробника повинен включати: назву учасника, адресуватися Замовнику, мати назву предмету закупівлі з переліком найменувань та кількість. Дана вимога стосується позицій, кількість яких дорівнює та перевищує 100 одиниць виміру (упаковок, флаконів тощо).

4) Учасник повинен надати гарантійний лист, складений у довільній формі, яким підтверджується що:

- залишковий термін придатності товару на момент його постачання замовнику буде складати не менше 80% або не менше 12 місяців від терміну придатності, визначеного \_виробником;

- строк поставки товару – протягом 3 (трьох) робочих днів з дня направлення замовником постачальнику Вимоги на поставку товару;

- ціни на запропонований учасником товар не перевищують зареєстрованих оптово-відпускних цін з Реєстру оптово-відпускних цін на лікарські засоби МОЗ України, з урахуванням націнки згідно діючого законодавства України. У випадку, коли ціни на запропонований учасником товар не підлягають реєстрації, учасник повинен надати лист-пояснення із посиланням на норми чинного законодавства України або надати письмове підтвердження цієї інформації, видане уповноваженим на це органом;

Примітка: у разі, коли в описі предмета закупівлі містяться посилання на конкретні торговельну марку чи фірму, патент, конструкцію або тип предмета закупівлі, джерело його походження або виробника, то разом з цим враховувати вираз "або еквівалент".

Підтвердження відповідності технічних характеристик, запропонованого учасником товару, встановленим в медико-технічних вимогах, викладених у даному додатку до тендерної документації, надається учасником у формі заповненої таблиці.

1. Строк поставки: до 30.06.2023.

2. Поставка Товару здійснюється силами та за рахунок Учасника за адресою: м. Одеса.

3. Доставка товару, розвантажувальні роботи здійснюється за рахунок та транспортом Учасника до місць використання товару, спеціалізованим транспортом, що забезпечує зберігання, комплектність і якість товару та який обладнаний у відповідності з вимогами, затвердженими у відповідному порядку щодо транспортування лікарських засобів з урахуванням фізико-хімічних властивостей та температурного режиму транспортування в присутності представників обох сторін.

4. При постачанні товару дотримуватись цілісності стандартної упаковки (штуки) з необхідними реквізитами виробника.

5 Товар постачається у повному обсязі (або окремими партіями) за заявкою Замовника, протягом 3 (десяти) робочих днів з дня отримання заявки (електронною поштою).

6. Учасник гарантує, що Товар, який є предметом цього Договору, не обтяжено ніякими правами третіх осіб.

7. При поставці лікарські засоби  мають бути зареєстровані в Україні в державному формулярі лікарських засобів, мати Сертифікати про державну реєстрацію, повинні мати інструкцію по використанню українською мовою, що обов`язково надаються при поставці товару. Надані документи, які підтверджують якість (сертифікат відповідності або декларація про відповідність, сертифікат якості або паспорт якості) повинні бути дійсними на протязі виконання угоди.

8. Термін придатності Товару на момент поставки має складати не менше 80% від загального терміну придатності.

9. Ціни повинні відповідати реєстру оптово-відпускних цін на лікарські засоби відповідно до вимог Постанови КМУ від 02.07.2014 р. № 240 та Наказу МОЗ України від 18.08.2014 р. №574, а також Постанови КМУ від 17.10.2008р. № 955 зі змінами. Відпускна ціна протягом року має відповідати ціновій пропозиції, наданій учасником Переможцем по завершенні аукціону, крім випадків визначених Закону України [від 25.12.2015 № 922-VIII](http://zakon.rada.gov.ua/laws/show/922-19/stru), які обов’язково мають бути підтверджені додатковою угодою про внесення змін до договору.

*В разі, якщо учасник пропонує еквівалент товару (аналог лікарського засобу) – він повинен надати належним чином засвідченні копії документів, видані уповноваженими на це органами, які підтверджують еквівалентність запропонованого товару, зазначеному у цій документації.*

**Додаток 3**

**до тендерної документації**

**ПРОЕКТ**

**ДОГОВІР №**

про закупівлю товарів за державні кошти

м. Одеса «\_\_\_\_» \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ 2023 року

**ВІЙСЬКОВА ЧАСТИНА 1489,** в особі командира військової частини Футрук Олени Вячеславовни, що діє на підставі Положення (далі - Покупець), з однієї сторони, і \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_, в особі \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_, який діє на підставі \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_**,** (далі-Продавець), з іншої сторони, разом - Сторони, уклали цей договір про таке (далі - Договір), з іншої сторони разом - Сторони уклали цей договір про таке (далі - Договір):

1. **Предмет закупівлі**
   1. Продавець зобов'язується у 2023 році поставити Покупцю лікарські засоби, кількість та назва яких зазначена в Специфікації (п. 1.3.), яка є невід’ємною частиною цього договору, Покупець – прийняти та оплатити такі товари.
   2. Товар Продавець передає у власність Покупця згідно цього Договору – за кодом ДК України ДК 021:2015: 33600000-6 – Фармацевтична продукція, (закупівля товару здійснюється по КЕКВ 2220.)
   3. Специфікація:

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| № | Найменування товару | Од.  вим. | Кількість | Ціна  грн. без ПДВ | Ціна грн.  з ПДВ | Сума грн.  з ПДВ |
| 1 | **Толперіл** таблетки, вкриті плівковою оболонкою, по 50 мг, 50 мг, по 10 таблеток у блістері, по 3 блістери у коробці з картону.  МНН: (Tolperisone) | упаковка | 50 |  |  |  |
| 2 | **ВІТАКСОН®** таблетки вкриті плівковою оболонкою, по 10 таблеток в блістері, по 6 блістерів у пачці з картону.  МНН: (Comb drug) | упаковка | 50 |  |  |  |
| 3 | **ДЕКСАМЕТАЗОНУ ФОСФАТ**  розчин для ін'єкцій,4 мг/мл,по 1 мл в ампулі, по 10 ампул у пачці.  МНН: (Dexamethasone) | упаковка | 20 |  |  |  |
| 4 | **ОМЕПРАЗОЛ** капсули, 20 мг,10 капсул у блістері, по 3 блістери в пачці.  **МНН:** (Omeprazole) | упаковка | 200 |  |  |  |
| 5 | **БАРБОВАЛ®**  краплі оральні, по 25 мл у флаконі з пробкою-крапельницею, по 1 флакону в пачці.  МНН:( Barbiturates in combination with other drugs) | упаковка | 100 |  |  |  |
| 6 | **ТІАРА СОЛО** таблетки, вкриті плівковою оболонкою, 160 мг, по 14 таблеток у контурній чарунковій упаковці, по 2 контурних чарункових упаковок в пачці.  МНН: (Valsartan) | упаковка | 20 |  |  |  |
| 7 | **ДИКЛОФЕНАК** супозиторії ректальні, 0,1 г, по 5 супозиторіїв у блістері, по 2 блістери в пачці.  МНН: (Diclofenac) | упаковка | 10 |  |  |  |
| 8 | **ТОККАТА®** таблетки, вкриті плівковою оболонкою, 150 мг, по 10 таблеток у блістері, по 3 блістери у пачці.  МНН: (Tolperisone) | упаковка | 50 |  |  |  |
| 9 | **ПРОЗЕРИН** розчин для ін'єкцій 0,5 мг/мл, по 1 мл в ампулі, по 5 ампул у контурній чарунковій упаковці, по 2 контурні чарункові упаковки в пачці.  МНН: (Neostigmine) | упаковка | 60 |  |  |  |
| 10 | **ГІДРОКОРТИЗОНУ АЦЕТАТ** суспензія для ін'єкцій, 0,025, по 2 мл в ампулі №10  МНН: (Hydrocortisone) | упаковка | 10 |  |  |  |
| 11 | **ФОРІНЕКС** спрей назальний, суспензія, 50 мкг/дозу, по 140 доз у флаконі з насосом-дозатором з розпилювачем назального призначення, по 1 флакону у пачці.  МНН: (Mometasone) | упаковка | 20 |  |  |  |
| 12 | **РИБОКСИН** таблетки, вкриті оболонкою,200 мг, по 10 таблеток у контурній чарунковій упаковці, по 5 контурних чарункових упаковок у пачці.  МНН: (Inosine) | упаковка | 3 |  |  |  |
| 13 | **КАПТОПРЕС** таблетки, каптоприлу 50 мг; гідрохлоротіазиду 25 мг,по 10 таблеток у контурних чарункових упаковках, по 2 контурні чарункові упаковки в пачці.  МНН: (Captopril and diuretics) | упаковка | 30 |  |  |  |
| 14 | **АСПАРКАМ** таблетки, калію аспарагінат 0,175 г, магнію аспарагінат 0,175 г, по 50 таблеток у блістері, по 1 блістеру у пачці.  МНН: Magnesium (different salts in combination)) | упаковка | 10 |  |  |  |
| 15 | **БІСОПРОЛ®** таблетки,10 мг,по 10 таблеток у блістері, по 3 блістери у пачці.  МНН: (Bisoprolol) | упаковка | 40 |  |  |  |
| 16 | **БІСОПРОЛ®** таблетки, 5 мг, по 10 таблеток у блістері, по 3 блістери у пачці.  МНН: (Bisoprolo) | упаковка | 30 |  |  |  |
| 17 | **Еналаприл** таблетки, 5 мг, по 10 таблеток у блістері по 3 блістери у картонній коробці.  МНН: (Enalapril) | упаковка | 20 |  |  |  |
| 18 | **ЛІЗИНОПРИЛ** таблетки,  5 мг по 10 таблеток у блістері, по 3 блістери у коробці з картону.  МНН: (Lisinopril) | упаковка | 15 |  |  |  |
| 19 | **ЛІЗИНОПРИЛ** таблетки, 10 мг, по 10 таблеток у блістері, по 6 блістерів у коробці з картону.  МНН: (Lisinopril) | упаковка | 15 |  |  |  |
| 20 | **Клопідогрель** таблетки, вкриті оболонкою, по 75 мг, по 10 таблеток у блістері, по 3 блістери в коробці з картону.  МНН: (Clopidogrel) | упаковка | 15 |  |  |  |
| 21 | **КАРДІО-ДАР®** таблетки, вкриті плівковою оболонкою, 75 мг, по 100 таблеток у контейнері, по 1 контейнеру у пачці.  МНН: (Acetylsalicylic acid) | упаковка | 20 |  |  |  |
| 22 | **КАРДІО-ДАР®** таблетки, вкриті плівковою оболонкою, 150 мг по 100 таблеток у контейнері, по 1 контейнеру у пачці.  МНН: (Acetylsalicylic acid) | упаковка | 10 |  |  |  |
| 23 | **ПРЕВЕНТОР** таблетки, вкриті плівковою оболонкою, 20 мг  по 10 таблеток у контурній чарунковій упаковці; по 9 контурних чарункових упаковок в пачці.  МНН: (Rosuvastatin) | упаковка | 20 |  |  |  |
| 24 | **ІНДАПАМІД** таблетки, вкриті оболонкою, 2,5 мг,  по 30 таблеток у блістері,  по 1 блістеру у коробці з картону.  МНН: (Indapamide) | упаковка | 10 |  |  |  |
| 25 | **ДИКЛОФЕНАК** гель,50 мг/г,по 40 г у тубі, по 1 тубі в пачці з картону.  МНН: (Diclofenac) | упаковка | 60 |  |  |  |
| 26 | **Гепаринова мазь**  1г містить: гепарину натрію 100 ОД, бензокаїну 40 мг, по 25 г у тубі, по 1 тубі в пачці.  МНН: (Heparin, combinations) | упаковка | 50 |  |  |  |
| 27 | **ВАЛЕРІАНИ ЕКСТРАКТ** таблетки, вкриті оболонкою, 20 мг, по 10 таблеток у блістері, по 5 блістерів у пачці.  МНН: (Valerianae radix) | упаковка | 30 |  |  |  |
| 28 | **Флорисед** капсули, по 10 капсул у блістері, по 2  блістери у картонній коробці.  МНН: (Comb drug) | упаковка | 95 |  |  |  |
| 29 | **Аміак** розчин для зовнішнього застосування, 10%, по 40 мл у флаконі.  МНН: (Ammonia) | флакон | 10 |  |  |  |
| 30 | **СПИРТ ЕТИЛОВИЙ** розчин для зовнішнього застосування, 70%, по 100 мл у флаконі.  МНН: (Ethanol) | флакон | 150 |  |  |  |
| 31 | **Димексид - ЖФФ** рідина для зовнішнього застосування, по 100 мл у флаконі.  МНН: (Dimethyl sulfoxide) | флакон | 10 |  |  |  |
| 32 | **ЛОПЕРАМІД** таблетки, 2 мг, по 10 таблеток у блістері, по 2 блістери в пачці.  МНН:(Loperamide) | упаковка | 40 |  |  |  |
| 33 | **Вугілля активоване** таблетки, 250 мг, по 10 таблеток у контурних безчарункових упаковках.  МНН:(Medicinal charcoal) | упаковка | 30 |  |  |  |
| 34 | **ВІНПОЦЕТИН** таблетки,5 мг, по 10 таблеток у контурній чарунковій упаковці, по 3 контурних чарункових упаковок у пачці.  МНН:(Vinpocetine) | упаковка | 100 |  |  |  |
| 35 | **Лірика** капсули ,75 мг, по 14 капсул у блістері, по 1 блістеру в картонній коробці.  МНН:(Pregabalin) | упаковка | 300 |  |  |  |
| 36 | **ЦИНАРИЗИН** таблетки 0,025 г, по 10 таблеток у блістері, по 5 блістерів у пачці.  МНН:(Cinnarizine) | упаковка | 30 |  |  |  |
| 37 | **ПІРАЦЕТАМ** таблетки, вкриті оболонкою, 200 мг, по 10 таблеток у блістері, по 6 блістерів у пачці.  МНН:(Piracetam) | упаковка | 30 |  |  |  |
| 38 | **НІЦЕРГОЛІН** таблетки, вкриті оболонкою, 10 мг, по 10 таблеток у блістері, по 3 блістери в пачці.  МНН:(Nicergoline) | упаковка | 30 |  |  |  |
| 39 | **ПЕНТОКСИФІЛІН** таблетки 200 мг, по 10 таблеток у контурній чарунковій упаковці, по 2 контурні чарункові упаковки в пачках.  МНН:(Pentoxifylline) | упаковка | 150 |  |  |  |
| 40 | **ГІПНОС®** таблетки вкриті оболонкою, 15 мг, по 10 таблеток у контурній чарунковій упаковці, по 2 контурні чарункові упаковки у пачці.  МНН:(Doxylamine) | упаковка | 50 |  |  |  |
| 41 | **ГАСТРО-НОРМ®** таблетки, вкриті плівковою оболонкою, 120 мг, по 10 таблеток у блістері, по 10 блістерів у пачці.  МНН:(Bismuth subcitrate) | упаковка | 30 |  |  |  |
| 42 | **ПАНКРЕАТИН 8000** таблетки гастрорезистентні, панкреатин з ферментативною активністю, по 10 таблеток у блістері, по 5 блістерів в пачці з картону.  МНН:( Multienzymes (lipase, protease etc.)) | упаковка | 30 |  |  |  |
| 43 | **МЕТОКЛОПРАМІД** таблетки 10 мг, по 10 таблеток у контурній чарунковій упаковці, по 5 контурних чарункових упаковок у пачці.  МНН: (Metoclopramide) | упаковка | 15 |  |  |  |
| 44 | **Лоратадин** таблетки 10 мг,по 10 таблеток у блістері, по 1 блістеру в пачці.  МНН:(Loratadine) | упаковка | 50 |  |  |  |
| 45 | **ДАРСІЛ®** таблетки вкриті оболонкою 22,5 мг, по 10 таблеток у контурній чарунковій упаковці, по 10 контурних чарункових упаковок у пачці.  МНН:(Silymarin) | упаковка | 15 |  |  |  |
| 46 | **АНТРАЛЬ®** таблетки, вкриті плівковою оболонкою 0,2 г, по 10 таблеток у блістері, по 3 блістери у пачці з картону.  МНН:(Antral) | упаковка | 100 |  |  |  |
| 47 | **ТІОТРИАЗОЛІН®** таблетки 200 мг,по 10 таблеток у блістері, по 9 блістерів в пачці.  МНН:(Tiazotic acid) | упаковка | 3 |  |  |  |
| 48 | **АМБРОКСОЛ** таблетки,30 мг,по 10 таблеток у контурній чарунковій упаковці, по 2 контурні чарункові упаковки у пачці.  МНН:(Ambroxol) | упаковка | 30 |  |  |  |
| 49 | **Ацетал** таблетки по 600 мг, по 10 таблеток у блістері, по 1 блістеру в коробці з картону.  МНН:(Acetylcysteine) | упаковка | 10 |  |  |  |
| 50 | **Хлорофіліпт** таблетки, 12,5 мг, по 10 таблеток у блістері, по 2 блістера в пачці з картону.  МНН:(Chlorophyllipt) | упаковка | 10 |  |  |  |
| 51 | **Інгаліпт- Н** спрей для ротової порожнини, по 1 балону з розпилювачем та захисним ковпачком у пачці з картону.  МНН:(Comb drug) | упаковка | 10 |  |  |  |
| 52 | **АСТРАЦИТРОН** порошок для орального розчину, по 10 саше у коробці з картону.  МНН:(Paracetamol, combinations excl. psycholeptics) | упаковка | 8 |  |  |  |
| 53 | **РІНАЗАЛ® ЕКСТРА** спрей назальний, дозований, 0,5 мг/ мл, по 10 мл у флаконі з дозувальним насосом, по 1 флакону у пачці.  МНН: (Oxymetazoline) | упаковка | 10 |  |  |  |
| 54 | **Тринефрон** капсули, по 10 капсул у блістері, по 6 блістерів у коробці з картону.  МНН:(Comb drug) | упаковка | 15 |  |  |  |
| 55 | **УРОЛЕСАН®** краплі оральні, 25 мл у флаконі-крапельниці, по 1 флакону-крапельниці в пачці.  МНН:(Comb drug) | упаковка | 10 |  |  |  |
| 56 | **АМІКСИН® ІС** таблетки, вкриті оболонкою, 0,125 г (125 мг), № 3 (3х1).  МНН: Tilorone (Amixin\*) | упаковка | 30 |  |  |  |
| 57 | **Метронідазол** таблетки ,по 250 мг, по 10 таблеток у блістері по 2 блістери у пачці з картону.  МНН:(Metronidazole) | упаковка | 15 |  |  |  |
| 58 | **НІФУРОКСАЗИД** таблетки вкриті плівковою оболонкою, 200 мг, по 10 таблеток у блістері, по 2 блістери в пачці.  МНН:(Nifuroxazide) | упаковка | 15 |  |  |  |
| 59 | **ДОКСИЦИКЛІН** капсули, 100 мг, по 10 капсул у контурній чарунковій упаковці, по 1 контурній чарунковій упаковці в пачці.  МНН:(Doxycycline) | упаковка | 5 |  |  |  |
| 60 | **РЕНАЛГАН®** таблетки, по 10 таблеток у блістері, по 2 блістери в пачці.  МНН:(Pitofenone and analgesics) | упаковка | 20 |  |  |  |
| 61 | **ІБУПРОФЕН 400** таблетки, вкриті оболонкою, 400 мг,  по 10 таблеток у блістері, по 2 блістери у пачці з картону.  МНН:(Ibuprofen) | упаковка | 60 |  |  |  |
| 62 | **ІБУПРОФЕН** таблетки, 200 мг, по 10 таблеток в контурній чарунковій упаковці, по 5 контурних чарункових упаковок в пачці.  МНН:(Ibuprofen) | упаковка | 60 |  |  |  |
| 63 | **МЕЛОКСИКАМ** таблетки 0,015г , по 10 таблеток у блістері, по 2 блістери в пачці.  МНН:(Meloxicam) | упаковка | 40 |  |  |  |
| 64 | **L-ЛІЗИНУ ЕСЦИНАТ®** розчин для ін’єкцій,1 мг/мл,  по 5 мл в ампулі, по 5 ампул у блістері, по 2 блістери в пачці.  МНН:(Mono) | упаковка | 50 |  |  |  |
| 65 | **АСПАРКАМ** розчин для ін'єкцій, по 5 мл в ампулі, по 5 ампул у блістері, по 2 блістери в пачці.  МНН:(Magnesium (different salts in combination)) | упаковка | 10 |  |  |  |
| 66 | **ВІНПОЦЕТИН** концентрат для приготування розчину для інфузій, 5 мг/мл, по 2 мл в ампулі, по 5 ампул в контурній чарунковій упаковці, по 2 контурні чарункові упаковки в пачці; по 2 мл в ампулі, по 10 ампул в контурній чарунковій упаковці, по 1 контурній чарунковій упаковці в пачці.  МНН:(Vinpocetine) | упаковка | 100 |  |  |  |
| 67 | **ПЕНТОКСИФІЛІН** розчин для ін'єкцій, 20 мг/мл, по 5 мл в ампулі, по 10 ампул у коробці, по 2 контурні чарункові упаковки в пачці.  МНН:(Pentoxifylline) | упаковка | 50 |  |  |  |
| 68 | **ПІРАЦЕТАМ** розчин для ін'єкцій 200 мг/мл, по 5 мл в ампулі, по 5 ампул у контурній чарунковій упаковці, по 2 контурні чарункові упаковки в пачці.  МНН:(Piracetam) | упаковка | 20 |  |  |  |
| 69 | **ПАПАВЕРИН** розчин для ін'єкцій, 20 мг/мл ,по 2 мл в ампулі, по 10 ампул у коробці, по 5 ампул у контурній чарунковій упаковці, по 2 контурні чарункові упаковки в пачці.  МНН:(Papaverine) | упаковка | 20 |  |  |  |
| 70 | **АНАЛЬГІН** розчин для ін'єкцій, 500 мг/мл, по 2 мл в ампулі, по 5 ампул у контурній чарунковій упаковці, по 2 контурні чарункові упаковки у пачці.  МНН:(Papaverine) | упаковка | 20 |  |  |  |
| 71 | **НОВОКАЇН** розчин для ін'єкцій 5 мг/мл, по 5 мл в ампулі, по 5 ампул у контурній чарунковій упаковці;,по 2 контурні чарункові упаковки в пачці.  МНН:(Procaine) | упаковка | 10 |  |  |  |
| 72 | **КЕЙВЕР®**  розчин для ін'єкцій,50 мг/2 мл,по 2 мл в ампулі, по 5 ампул у блістері, по 2 блістери в пачці.  МНН:(Dexketoprofen) | упаковка | 30 |  |  |  |
| 73 | **БЕТАСПАН®**  розчин для ін'єкцій, 4 мг/мл,  по 1 мл в ампулі, по 5 ампул у блістері, по 1 блістеру в пачці.  МНН:(Betamethasone) | упаковка | 15 |  |  |  |
| 74 | **ПРАЙД®**  розчин для інфузій ,10 мг/мл, по 100 мл в пляшці, по 1 пляшці в пачці.  МНН:(Paracetamol) | упаковка | 30 |  |  |  |
| 75 | **РЕНАЛГАН®** розчин для ін’єкцій, по 2 мл в ампулі, по 5 ампул у блістері, по 2 блістери у пачці з картону.  МНН:(Pitofenone and analgesics) | упаковка | 30 |  |  |  |
| 76 | **РЕВМОКСИКАМ®** розчин для ін'єкцій 1% по 1,5 мл в ампулі, по 5 ампул у блістері по 1 блістеру у пачці.  МНН:(Meloxicam) | упаковка | 150 |  |  |  |
| 77 | **ДИКЛОФЕНАК** розчин для ін'єкцій, 25 мг/мл, по 3 мл в ампулі, по 5 ампул у контурній чарунковій упаковці, по 2 контурні чарункові упаковки у пачці, по 3 мл в ампулі, по 10 ампул у коробці.  МНН:(Diclofenac) | упаковка | 60 |  |  |  |
| 78 | **МАГНІЮ СУЛЬФАТ** розчин для ін'єкцій, 250 мг/мл, по 5 мл в ампулі, по 5 ампул у контурній чарунковій упаковці, по 2 контурні чарункові упаковки в пачці.  МНН:(Magnesium sulfate) | упаковка | 30 |  |  |  |
| 79 | **КАЛЬЦІЮ ГЛЮКОНАТ (СТАБІЛІЗОВАНИЙ)**  розчин для ін'єкцій,100 мг/мл,по 5 мл в ампулі, по 5 ампул у контурній чарунковій упаковці, по 2 контурні чарункові упаковки в пачці.  МНН:(Calcium gluconate) | упаковка | 30 |  |  |  |
| 80 | **ОНДАНСЕТРОН** розчин для ін’єкцій,2 мг/мл, по 2 мл в ампулі, по 5 ампул в касеті, по 1 касеті в пачці.  МНН:(Ondansetron) | упаковка | 5 |  |  |  |
| 81 | **ДИМЕДРОЛ** розчин для ін'єкцій,10 мг/мл , по 1 мл в ампулі, по 10 ампул у контурній чарунковій упаковці, по 1 контурній чарунковій упаковці в пачці.  МНН:(Diphenhydramine) | упаковка | 20 |  |  |  |
| 82 | **КОКАРБОКСИЛАЗИ ГІДРОХЛОРИД**  розчин для ін`єкцій, 50 мг/2 мл ,по 2 мл в ампулі, по 5 ампул у блістері, по 2 блістери у пачці.  МНН: (Cocarboxylase) | упаковка | 1 |  |  |  |
| 83 | **ВАЛІДОЛ®** таблетки сублінгвальні 0,06 г, по 10 таблеток у блістерах.  МНН: (Validol\*) | упаковка | 5 |  |  |  |
| 84 | **СЕПТЕФРИЛ®** таблетки,0,2 мг,по 10 таблеток у контурній чарунковій упаковці, по 1 контурні чарункові упаковки в пачці.  МНН: (Decamethoxine) | упаковка | 30 |  |  |  |
| 85 | **ЕВКАЗОЛІН® АКВА**  спрей назальний 1 мг/г, по 10 г у флаконі скляному з насосом-дозатором з розпилювачем назального призначення, по 1 флакону в пачці.  МНН: (Xylometazoline) | упаковка | 10 |  |  |  |
| 86 | **БАЛЬЗАМІЧНИЙ ЛІНІМЕНТ (ЗА ВИШНЕВСЬКИМ)**  лінімент, по 40 г у тубі, по 1 тубі в пачці з картону.  МНН: (Comb drug) | упаковка | 10 |  |  |  |
| 87 | **ГЛЮКОЗА**  розчин для інфузій, 50 мг/мл, по 200 мл в пляшці.  МНН: (Glucose) | флакон | 50 |  |  |  |
| 88 | **ФЛУКОНАЗОЛ** капсули, 50 мг, по 10 капсул у контурній чарунковій упаковці, по 1 контурній чарунковій упаковці у пачці.  МНН: (Fluconazole) | упаковка | 30 |  |  |  |
| 89 | **ТРИМЕТАЗИДИН** таблетки, вкриті оболонкою, 20 мг по 30 таблеток у блістері, по 2 блістери в коробці.  МНН: (Trimetazidine) | упаковка | 15 |  |  |  |
| 90 | **ФЛУКОНАЗОЛ-ДАРНИЦЯ** капсули 150 мг, по 1 капсулі у контурній чарунковій упаковці; по 3 контурні чарункові упаковки у пачці.  МНН: (Fluconazole) | упаковка | 20 |  |  |  |
| 91 | **НЕЙРАКОРД** розчин для ін'єкцій,1 мл по 2 мл в ампулі, по 5 ампул у блістері, по 1 блістеру в пачці.  МНН: (Vitamin B1 in combination with vitamin B6 and/or vitamin B12) | упаковка | 30 |  |  |  |
| 92 | **МАНІТ-НОВОФАРМ** розчин для інфузій, 150мг/м , по 200 мл у пляшці.  МНН: (Mannitol) | упаковка | 5 |  |  |  |
| 93 | **ГІДАЗЕПАМ ІС®**  таблетки по 0,02 г № 20 (10х2).  МНН: (Hydazepam) | упаковка | 50 |  |  |  |
|  | Всього без ПДВ:  у тому числі ПДВ:  Всього з ПДВ: | | | |  |  |
|  |  |
|  |  |

1.4. Обсяги закупівлі товарів можуть бути зменшені Покупцем залежно від фактичної потреби в товарі та фінансування видатків за попередньою згодою сторін та обов’язковим письмовим повідомленням Продавця.

**II. Якість товарів**

2.1. Продавець повинен поставити Покупцю товар передбачений цим Договором, якість яких відповідає умовам ДСТУ, ТУ.

**III. Вартість предмету закупівлі**

3.1. Вартість цього Договору становить \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ грн (\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ грн \_\_ коп.), у т.ч. ПДВ \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ грн (\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ грн \_\_ коп.).

3.2. Сума цього Договору може бути зменшена за взаємною згодою Сторін з укладанням додаткової угоди Сторонами.

**IV. Порядок здійснення оплати**

4.1. Платником за цим договором є Покупець. Підставою для проведення оплати вважається накладна або видаткова накладна Продавця. Оплата здійснюється протягом 7 (семи) банківських днів після поставки товару на адресу Покупця

**V. Термін та місце поставки товарів**

5.1. Місце поставки товару: м. Одеса, \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_.

5.2. Строк поставки товарів: в термін до 30.06.2023.

5.3. Порядок надання заявки: Покупець заздалегідь узгоджує з Продавцем розмір поставки товару, а також дату відправки конкретної партії товару. Після вказаного узгодження Покупцем надає заявку Продавцю на необхідну кількість товару , а Продавець після отримання заявки від Покупця, здійснює заходи з підготовки товару до відвантаження. Заявки повинні бути складені у письмовій формі та відправлятися на електронну скриню або листом та повинні включати в себе наступні показники: найменування утримувача ,найменування товару ,його характеристики (описання),кількість ,дата поставки та інше. Сторони можуть письмово оформити список осіб, які мають право від її імені подавати приймати заявки. У такому випадку заявка вважається належним чином оформленою, якщо вона подана та отримана на електронну скриню.

Електронна скриня Покупця: arkadiya\_dpsu@ukr.net.

Електронна скриня Продавця \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_.

**VI. Права та обов'язки сторін**

6.1. Покупець зобов'язаний:

6.1.1. Своєчасно та в повному обсязі сплачувати за поставлений товар;

6.2. Покупець має право:

6.2.1. Достроково розірвати цей Договір у разі невиконання зобов’язань Продавцем, повідомивши про це його у строк на протязі 5 робочих днів до імовірного розірвання Договору;

6.2.2. Контролювати поставку товарів у строки, встановлені цим Договором;

6..2.3. Зменшувати обсяг закупівлі товарів та загальну вартість цього Договору залежно від реального фінансування видатків. У такому разі Сторони вносять відповідні зміни до цього Договору;

6.2.4. Повернути накладну Продавцю без здійснення оплати в разі неналежного оформлення документів.

6.3. Продавець зобов'язаний:

6.3.1. Забезпечити поставку товарів у строки, встановлені цим Договором;

6.3.2. Забезпечити поставку товарів, якість яких відповідає умовам, установленим розділом II цього Договору.

6.4. Продавець має право:

6.4.1. Своєчасно та в повному обсязі отримувати плату за поставлений товар;

6.4.2. На дострокову поставку товарів за письмовим погодженням Покупця;

6.4.3. У разі невиконання зобов'язань Покупцем Продавець має право достроково розірвати цей Договір, повідомивши про це Покупця у строк не пізніше ніж за 5 робочих днів до імовірного розірвання Договору.

**VII. Відповідальність сторін**

7.1. У разі невиконання або неналежного виконання своїх зобов'язань за Договором Сторони несуть відповідальність, передбачену законами та цим Договором;

7.2. У разі постачання товару, якість якого не відповідає вимогам Специфікації та п. 2.1. такий товар не підлягає прийому Покупцем і не враховується до виконання зобов’язань по терміну поставки та підлягає заміні протягом двох діб.

7.3. Датою отримання товару є дата підписання накладної товару.

7.4. У разі постачання товару з порушенням термінів поставки Продавець сплачує штраф у розмірі 2% від суми поставки за кожний день прострочення.

7.5. Покупець не несе відповідальності, у разі затримки надходження коштів Продавцю, якщо відповідні документи надані до ДКСУ своєчасно.

7.6.Відповідальність за сплату податків у повному обсязі бере на себе «Покупець».

**VIII. Форс-мажорні обставини**

8.1. Сторони звільняються від відповідальності за невиконання або неналежне виконання зобов'язань за цим Договором у разі виникнення форс-мажорних обставин, які не існували під час укладання Договору та виникли поза волею Сторін (аварія, катастрофа, стихійне лихо, епідемія, епізоотія, війна тощо);

8.2. Сторона, що не може виконувати зобов'язання за цим Договором унаслідок дії цих обставин, повинна не пізніше ніж протягом 3 календарних днів з моменту їх виникнення повідомити про це іншу Сторону у письмовій формі;

8.3. Доказом виникнення форс-мажорних обставин та строку їх дії є відповідні документи, які видаються органом, уповноваженим видавати такі документи;

8.4. У разі коли строк дії форс-мажорних обставин продовжується більше ніж 10 календарних днів, кожна із Сторін в установленому порядку має право розірвати цей Договір.

**IX. Порядок розв’язання спорів**

9.1. У випадку виникнення спорів або розбіжностей Сторони зобов'язуються вирішувати їх шляхом взаємних переговорів та консультацій;

9.2. У разі недосягнення Сторонами згоди спори (розбіжності)вирішуються у судовому порядку

**X. Строк дії договору**

10.1. Цей Договір набирає чинності з моменту підписання Сторонами і діє до 31.12.2023, а в плані розрахунків до повного виконання зобов’язань за цим договором.

10.2. Цей Договір укладається і підписується у 2-х примірниках, що мають однакову юридичну силу.

**XI. Реквізити сторін**

|  |  |
| --- | --- |
| ПОКУПЕЦЬ | **ПРОДАВЕЦЬ** |
| **ВІЙСЬКОВА ЧАСТИНА 1489** |  |
| 65009, м. Одеса, Гагарінське плато, буд.1 |  |
| Код ЄДРПОУ: 14321624 |  |
| Банк: ДКСУ м. Київ |  |
| МФО: 820172 |  |
| UA848201720343120001000001175, UA038201720343111001200001175 |  |
| Командир Олена ФУТРУК |  |

**Додаток 4**

**до тендерної документації**

Уповноваженій особі

Олексію Богуцькому

**ФОРМА ЛИСТА-ЗГОДИ**

**НА ОБРОБКУ ПЕРСОНАЛЬНИХ ДАНИХ УЧАСНИКА**

Відповідно до Закону України "Про захист персональних даних" даю згоду на обробку, використання, поширення та доступ до персональних даних, які передбачено Законом України "Про публічні закупівлі", а також згідно з нормами чинного законодавства, моїх персональних даних (у т.ч. паспортні дані, ідентифікаційний код, свідоцтво платника податків, банківські реквізити, розрахункові рахунки, електронні ідентифікаційні дані: номери телефонів, електронні адреси або інша необхідна інформація, передбачена законодавством), відомостей, які надаю про себе для забезпечення участі у процедурі відкритих торгів, цивільно-правових та господарських відносин.

Уповноважена особа \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

(підпис) (ініціали та прізвище)